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‘Onze nob’le discipline’ 
Door Max Nederkoorn en Sti jn van den Wi jngaard 

NB: Voor ceremonieel  gebruik worden slechts het eerste couplet en het refrein gezongen. 

 

Onze nob’le discipl ine, 

De pol i tieke wetenschap! 

Het debat i s voor ons routine, 

Trots op ’t studieus broederschap, 

Di t Leidsch superieur insti tuut, 

Eren wi j  de vereniging, 

Die heerst en regeert deze stad: 

Sedert ’t jaar één-en-tachtig 

Is de SPIL oppermachtig! 

Maak plaats, hier i s de SPIL! 

De SPIL maakt ‘t verschi l ! 

Chapeau, chapeau: 

Wi j  pri jzen hoog 

De glorie van de SPIL 

 

[[Ri jk’l i jk vloei ’ de alcohol , 

De pol i tieke borrelpraat! 

Drinken hoort bi j  ’t protocol , 

Zoveel  dat het nergens meer op slaat. 

Di t Leidsch superieur insti tuut, 

Eren wi j  de vereniging, 

Die heerst en regeert deze stad: 

Wie ons ziet heeft di rect een 

Minderwaardigheidscomplex! 

Maak plaats, hier i s de SPIL! 

De SPIL maakt ’t verschi l ! 

Chapeau, chapeau: 

Wi j  pri jzen hoog 

De glorie van de SPIL]] 
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NOTULEN DER WISSEL ALV d.d. 10 september 2014 
 
1. Opening 
De voorzitter van de Algemene Ledenvergadering, Mevr. Daemen, opent de vergadering om 19:27. 
De aanwezigen van de ALV zi jn: 
 
Pepi jn Knops    Joran Rust 
Kaisa de Bel    Fedde van der Herberg 
Pel le Meurink    Clémentine Naisse 
Merel  Ek    Emi lie de Raadt 
Bas de Groot    Mi lou Bonewit 
Victor Pak    Anouk van Vliet 
Lianneke den Toom    Merel  Stouwdam 
Nikki  Gommers   Annefleur Donk 
Esmee van Meer   Mirthe Voppen 
Evel ien Lambooij   Romy van Dijk 
Laura van der Plas   El i sa Strikwerda 
Lisanne Trouw    Dorian de Gruijter 
Tristan Schyns    Joseline Tuyisabe 
Ries de Moor    Naomi  End 
Emma-Marie van der Linden  Nicole Heijnis 
Charlot Oltmans   Nadette Embregts 
Daniëlle van Hal   Emma van Neerven 
Lisa Vogelaar    Jana Janssens 
Wi llem Seuren    Sebastiaan de Groot 
Margien Timmer   Pieter Verstappen 
Merle te Molder   Myrna Kuiper 
I l se van der Linden   Tim Bennebroek 
Thomas Snijders   Jip Stam 
Robert Braal    Jesse de Jong 
Charlotte Tukker   Jaap Valkenburg 
Ki rsten Allijn    Anna Abeln 
Femke van Heun   Tess Graal  
Michael Ivancic   Vi jay Bolt 
Emma Hulsbus    Daan van Daam 
Douwe Hoeksema   Florian van Altena 
Istvan Bruggeman   Xavier Araya 
Annemi jn van Seeters   Nicole Markslag 
Paul  Maas    Fleur Jaspers 
Martine de La Haye   Peter te Beest 
Arjen Klein Hofmeijer   Daan van Veen 
Al i  Maleki    Ghislaine Voogd 
Mindy de Jong    Leon Kri jthe 
Kyung Krijkamp   Ive Mulders 
Kimon van Vuuren   Judith van Beek 
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Instelling der stemcommissie 
 
De ALV-voorzitter vraagt wie de rol van stemcommissaris op zich wil nemen. Dhr. De Jong en Dhr. 
Bennebroek bieden zich aan als stemcommissie. De ALV-voorzitter vraagt of er iemand bezwaar 
heeft tegen deze kandidaten. Er is geen bezwaar. De voorzitter installeert hen bij dezen als 
stemcommissie voor deze vergadering. 
 
Vaststellen agenda 
 
De agenda wordt vastgesteld zonder toevoegingen. 
 
Mededelingen 
 
Dhr. De Groot deelt aan de ALV mee dat hij deze nacht zal vertrekken naar Istanboel voor een 
ui twisseling. Voor een verplichte introductiedag is het noodzakelijk dat hij de volgende ochtend in 
Istanboel is. Namens het bestuur verzoekt hij de aanwezigen daarom geen overbodige vragen te 
stel len, maar desondanks kritisch te blijven, zodat hij tijdig kan vertrekken om zijn vlucht te halen. 
 
Mevr. De Bel  meldt dat er om deze reden ook voor gekozen is commissieleden niet aan het woord te 
laten, zoals bij de Tussentijdse ALV wel  het geval is geweest. Mochten er vragen zijn aan 
commissieleden, dan kunnen deze uiteraard nog wel gesteld worden. 
 
De ALV-voorzitter vraagt of er nog verdere mededelingen zijn. 
 
Dhr. Bennebroek vraagt of er een uitzondering gemaakt mag worden voor de Lustrumcommissie, 
aangezien deze commissie geen bestuurscommissie is. Dit is mogelijk.  
 
Ingekomen stukken 
 
Mevr. De Bel  meldt dat er een machtiging is van mevrouw de Kool, opdat Dhr. De Jong voor haar mag 
stemmen. Daarnaast is er een mededeling binnengekomen van Dhr. Van Altena, oud-commissaris 
Almanak, over de almanak die hij nog dient te voltooien. Haar is gevraagd de mededeling te 
verwoorden in zijn exacte woorden: ‘De 33 almanak wordt geleverd binnen vier tot acht weken. 
Vragen kunnen in de pauze gesteld worden. Kaas.’ Mevr. De Bel  heeft vernomen dat Dhr. Van Altena 
deze avond nog zal komen en dat aanwezigen met eventuele vragen bij hem terecht kunnen. 
 
De voorzitter vraagt of er nog verdere ingekomen stukken zijn. Zij benoemt dat de moties die 
gedurende deze vergadering ingediend worden, aan het eind van de vergadering bij punt ‘w.v.t.t.k.’ 
behandeld zullen worden. 
 
6. Vaststellen notulen Instemmings-ALV d.d. 25 juni 2015 
 
Vanuit het bestuur is er een mededeling. Mevr. De Bel meldt dat één van de gasten van de vorige 
ALV iets recht wil zetten over een opmerking. Dhr. De Groot meldt dat dit beschouwd kan worden als 
een ingekomen stuk.  
 
Mevr. De Bel  vraagt de aanwezigen te kijken op pagina 8 en pagina 9. Hier zegt Dhr. De Groot dat 
Dhr. Bronstring verdrietig zou zijn als Mevr. Van der Plas zijn digitalisering in 2006 ontkent. Dhr. De 
Groot zegt dat hij natuurlijk bedoelt dat dit in 2008 zo zou zijn en dat het niet alleen om Dhr. 
Bronstring gaat, maar om het hele bestuur.  



7 

 

 
De ALV-voorzitter meldt dat een inzage van de notulen al mogelijk was via internet en dat er daarom 
voor gekozen wordt snel door de notulen te gaan.  
 
De ALV-voorzitter verklaart de notulen van 25 juni per hamerslag goedgekeurd. 
 
7. Eindverslag SPIL-bestuur 2014-2015, ‘SPILosofie’ 
 
Punt 2 – Voorzi tter & Commissaris IAPSS 
 
Mevr. De La Haye vraagt bij welke beslissingen van het StOP de SPIL precies betrokken is geweest.  
 
Mevr. Knops antwoordt dat het StOP druk bezig is met de heropbouw. Een goed voorbeeld van een 
beslissing waarbij de SPIL betrokken is geweest, is bijvoorbeeld bij de vraag of er voortaan een 
automatische incasso ingezet moest worden. Dit zou echter betekenen dat een groot deel van de 
contributie verloren zou gaan. De SPIL heeft zich in deze discussie gemengd, wat er uiteindelijk mede 
toe leidde dat verenigingen nu het geld over zullen maken, waardoor het StOP meer geld 
beschikbaar heeft. 
 
Dhr. Braal vraagt hoe het momenteel staat met de brief die naar het IAPSS-bestuur geschreven wordt 
met Machiavelli en Ismus.  
 
Mevr. Knops antwoordt dat er stappen zijn genomen in samenwerking met Ismus. Helaas verloopt 
het contact rondom het opstellen van de brief langzamer dan gehoopt. Samen met de opvolgster van 
mevr. Knops en Machiavelli zal er verder gehandeld worden. 
 
Mevr. Trouw voegt hieraan toe dat er die dag een reactie is binnengekomen van Machiavelli en dat 
de wi jzigingen die de SPIL had voor de brief worden meegenomen, maar dat het wachten is op een 
reactie van de andere verenigingen. 
 
Dhr. Stam merkt op dat het stuk er goed uitziet, en dat het taalkundig aardig in orde is, maar dat er in 
het stuk staat dat het slecht functioneren van het IAPSS-bestuur ‘aan de kaart gesteld wordt’, wat 
een contaminatie is van de uitdrukkingen ‘aan de kaak stellen’ en ‘aankaarten’. Mevr. Knops neemt 
het mee. 
 
Punt 3 - Secretaris & Commissaris Promotie 
 
Dhr. Bennebroek vraagt zich af welke mensen er zo dom zijn geweest om zich niet in te schrijven bij 
de SPIL naar aanleiding van het Eerstejaarsweekend.  
Mevr. De Bel  antwoordt dat inschrijving tijdens het Eerstejaarsweekend alleen mogelijk was op 
papier en dat een aantal mensen er wellicht voor gekozen heeft zich online in te schrijven. 
 
Dhr. Stam vraagt zich af wat de aanbeveling zou zijn van de EJW-commissie voor de volgende EJW-
commissie met betrekking tot de locatie. Biddinghuizen zou een uithoek zijn en daarom lastig qua 
vervoer en bereikbaarheid. Zou er niet gekeken moeten worden naar een andere locatie, die wellicht 
dichterbij is? 
 
Mevr. De Bel  antwoordt dat de accommodatie erg goed was en de voorzieningen perfect. Het was 
onhandig dat de locatie wat ver weg was en dat de capaciteit kleiner was dan bij Scouting Paulus. 
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Haar advies zou daarom zijn om goed door te zoeken, maar dat het nu eenmaal lastig is om iets te 
vinden, dus dat de volgende EJW-commissie deze accommodatie wel in gedachten kan houden.  
 
Dhr. Stam zou wel mee willen geven dat de Scouting Paulus misschien wel aangegeven heeft geen 
studenten meer te willen ontvangen en geen groepen meer in de zomer, maar dat de Scouting wel in 
de gaten gehouden moet worden, omdat het een erg fijne locatie is.  
 
Mevr. De Bel  antwoordt dat het inderdaad een fijne locatie was, maar dat de Scouting niet zozeer 
gemeld heeft geen studenten meer te ontvangen, maar geen groepen in de zomer.  
 
Punt 4 - Penningmeester 
 
Dhr. Valkenburg heeft een opmerking over de complicaties bij het ledenbestand die genoemd 
worden, welke inhoudt dat een groot aantal personen aangaf niet te willen betalen. Dhr. Valkenburg 
vraagt zich af om hoeveel leden het hierbij gaat. 
 
Dhr. Meurink antwoordt dat het hierbij gaat om een aantal van ongeveer 160 mensen. 
 
Mevr. De Bel  wil hierover opmerken dat het uiteindelijk om ongeveer 90 mensen gaat. Dit zijn vooral 
personen geweest die door het verlies van het ledenbestand een aantal jaar geleden verkeerd in het 
ledenbestand stonden en die in principe niets meer met de SPIL te maken hadden. Dit is nu 
rechtgezet.  
 
Dhr. Valkenburg vraagt zich af hoe dit precies in zijn werking gegaan is.  
 
Mevr. De Bel  antwoordt dat zij mensen bericht heeft die niet hebben betaald en dat ze uitgeschreven 
zouden worden als ze niet binnen een week zouden betalen. Mensen die niet meer betaalden, zijn 
ui tgeschreven en daarom is er nu sprake van een schoon ledenbestand. 
  
Dhr. De Groot merkt op dat het stuk van de penningmeester wat uitgebreider had kunnen zijn en dat 
er meer vermeld had kunnen worden over de keuze voor de afschrijving van de speldjes, die door zal 
lopen tot de volgende bestuursjaren. 
 
Dhr. Meurink antwoordt dat er bij de vorige begroting vermeld is wat er met de speldjes gebeurd is. 
 
Dhr. De Groot antwoordt dat er met dit document wel sprake is van een eindverslag en dat dit 
daarom best vermeld had kunnen worden. 
 
Dhr. Meurink zegt hierop dat hij het niet opnieuw had willen vermelden. 
 
Dhr. De Groot adviseert om grote beslissingen die bij bijvoorbeeld het Tussentijds verslag gemaakt 
worden in het vervolg wel te vermelden bij het eindverslag. 
 
Dhr. Meurink neemt het mee. 
 
Dhr. Maleki vraagt zich af hoe er tijdens de Lange Reis een bedrag verloren kan zijn gegaan. 
 
Dhr. Meurink antwoordt dat het bedrag niet verloren zou zijn als hij een antwoord had op deze 
vraag. Het probleem is vooral dat het geld plotseling verdwenen was. 
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Dhr. Stam merkt op dat het goed is dat er gekeken is naar het geld dat over was, met het oog op de 
grote reserves van de SPIL, maar vindt dat het bedrag dat extra uitgegeven is voor de Actieve 
Ledendag in een grijs gebied valt, omdat het wel voor de leden is, maar daarbij voor een kleine 
groep. 
 
Dhr. Meurink antwoordt dat deze dag bedoeld was om deze groep leden juist actief te houden. Dhr. 
Meurink heeft mogelijk een extra incentive, zoals men zegt, om hier wel geld in te investeren. Hij 
geeft mee aan zijn opvolgster dat zij moet proberen buiten het grijze gebied te blijven. 
 
Dhr. Stam merkt op dat het geld dat in het lustrum gestoken wordt, misschien beter gespecificeerd 
had kunnen worden, aangezien het een groot bedrag is. 
 
Dhr. Meurink antwoordt dat de SPIL-reserves niet nog hoger zouden moeten worden en dat het 
bedrag ongespecificeerd gehouden is, om de Lustrumcommissie en het bestuur zoveel mogelijk 
vri jheid te kunnen geven in de uitgave. 
 
Punt 5 – Commissaris Binnenland & Faciliteiten 
 
Dhr. Valkenburg wil zijn complimenten geven voor de activiteiten die georganiseerd zijn. Hij vraagt 
hi j  zich af waarom er van een aantal activiteiten niet vermeld is hoeveel inschrijvingen er waren. 
 
Mevr. Ek antwoordt dat dit zo is, omdat er bij de andere activiteiten geen gebruik is gemaakt van 
inschrijvingen.  
 
Dhr. Valkenburg vraagt naar het woord ‘tevens’ over de verhouding Politicologie Algemeen en 
Pol iticologie IBO met betrekking tot de zin ervoor, die benadrukt dat activiteiten voor alle leden van 
de SPIL interessant zouden zijn. 
 
Mevr. Ek antwoordt dat het woord ‘tevens’ hier niet hoort te staan. 
 
Dhr. Valkenburg voegt nog toe dat hij de opvolgster van mevr. Ek wil aanraden om niet te sterk te 
ki jken naar de verhouding Politicologie Algemeen – Politicologie IBO. 
 
Dhr. Bennebroek wil benadrukken dat er eerst wordt gezegd dat het SPIL-gala een groot succes was, 
waarna er een aantal pagina’s later wordt vermeld dat er niet zoveel kaartjes verkocht waren. Hij 
vraagt naar een verklaring voor de tegenvallende kaartverkoop, ondanks dat het gala in zijn ogen een 
groot succes was. 
 
Mevr. Ek wil benadrukken dat het gala in haar ogen ook een groot succes was, ondanks dat er niet 
genoeg kaarten verkocht zijn. Het is voor Mevr. Ek ook een groot raadsel waarom dit het geval was. 
Het gala is aan het begin van het jaar gepeild bij eerstejaars studenten, die toen enthousiast waren, 
maar uiteindelijk niet in groten getale gekomen waren. Het was een mooie locatie, er was een goede 
band, en de drank was afgekocht. Mevr. Ek vraagt anderen vooral aan te geven waarom zij denken 
dat er niet zoveel kaarten verkocht waren als gehoopt. 
 
Mevr. Kuiper noemt dat één van de verklaringen misschien zou kunnen liggen in de dresscode. 
 
Mevr. Ek noemt dat het mogelijk is dat het rokkostuum misschien studenten afgeschrikt heeft. 
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Dhr. Stam reageert hierop en noemt dat studenten juist rekening kunnen houden met meerdere 
gala’s, en dat het kopen van een rokkostuum daarom geen probleem zou hoeven zijn. 
 
Dhr. Maleki noemt dat er in het verslag een spelfout is gemaakt bij het woord ‘Activitieten’.  
 
Mevr. Ek reageert dat zij aan het begin van het jaar in een mail al het woord ‘Facilitieten’ schreef, 
daarna het hele jaar de fout niet meer maakte, maar dat ze het woord bij de WisselALV helaas 
verkeerd spelt en dat het inderdaad een fout is. 
De ALV-voorzitter vraagt aanwezigen eventuele verdere spelfouten door te geven aan de secretaris. 
 
Mevr. Trouw reageert op de opmerking van Dhr. Stam en beaamt dat er inderdaad nog vele gala’s 
zul len komen voor de studenten, maar dat Mevr. Kuiper in haar zoektocht naar de verklaring voor de 
tegenval lende kaartverkoop best gelijk zou kunnen hebben over de dresscode, aangezien veel 
eerstejaars studenten het te duur vonden. Het is niet noodzakelijk dat hier nu per se iets mee gedaan 
wordt, maar Mevr. Trouw geeft Mevr. Kuiper in ieder geval gelijk. 
 
Mevr. De La Haye vraagt zich af wat de adviezen zijn van Mevr. Ek naar haar opvolgster toe als het 
gaat om de filmavonden, aangezien deze wisselend bezocht werden. 
 
Mevr. Ek antwoordt dat de filmavond in ieder geval niet tijdens een Brusselexcursie ingepland moet 
worden en dat ze haar opvolgster bovendien aanraadt om van tevoren de filmavonden in te plannen 
bi j  Catena, omdat deze locatie aantrekkelijker is dan de FSW of de bovenzaal van etablissement 
Einstein. 
 
Punt 6 – Commissaris Buitenland & Acquisitie 
 
Dhr. Valkenburg vraagt zich ten eerste af wat er uiteindelijk is voortgekomen uit de samenwerking 
met de gangverenigingen op gebied van acquisitie. Tevens vraagt hij zich af wat er uitgekomen is uit 
het gesprek met etablissement Einstein en tot slot vraagt hij zich af hoe het staat met de 
merchandise en of Dhr. De Groot tevreden is met de afschrijving van de speldjes. Ook is hij benieuwd 
of de speldjes bevallen als cadeau voor de sprekers.  
 
Dhr. De Groot antwoordt dat er over de gezamenlijke acquisitie begonnen is tijdens een vergadering 
van de VerO, toen bleek dat verschillende verenigingen nieuwe contracten voorgelegd kregen. 
Daarom was er een idee om samen te werken voor inkomsten vanuit de acquisitie. Er is een 
bi jeenkomst geweest van deze verenigingen, waaruit bijvoorbeeld een idee voortkwam om de FSW 
naar buiten toe te presenteren als één studievereniging, omdat dit aantrekkelijker zou zijn voor 
partners. Ondanks deze eerste ideeën en samenkomsten zijn er geen stappen genomen. Er was 
afgelopen jaar geen wens om nieuwe contracten aan te gaan. Wel is er voor gekozen om de 
contracten met huidige partners opnieuw te bekijken. Met Athenastudies is er een nieuw contract 
getekend. De SPIL i s benaderd door De Eeuwige Student, een nieuwe kroeg naast de FSW. Er zijn hier 
mogel ijkheden om met een groep mensen gebruik te maken van een zaal. De opvolger zal dit 
meenemen. Dhr. De Groot benoemt de aantallen van de verkoop van de merchandise. Hij ziet ruimte 
voor verbetering om meer merchandise te kunnen verkopen en geeft dit door aan zijn opvolger. Dhr. 
De Groot benoemt dat hij het idee had dat de speldjes aan het eind van hun Latijn waren en dat het 
jammer is dat er uiteindelijk nog veel meer speldjes teruggevonden zijn. 
 
Dhr. Valkenburg benoemt dat de commissaris Binnenland van 1993-1994 een compliment had over 
de SPIL-trui. 
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Punt 7 – Commissaris Onderwijs & Almanak 
 
Dhr. Stam geeft zijn complimenten voor de nieuwe initiatieven en de vooruitgang van de 
boekverkoop. Hij vraagt zich af hoe het nu staat met de contracten met de boekleveranciers. 
 
Dhr. Pak antwoordt dat er gesprekken zijn met drie leveranciers, te weten Van Stockum, Bol.com en 
StudyStore, en dat deze ieder een aanbod hebben gedaan. Twee van deze aanbiedingen zijn positief, 
maar zouden wel betekenen dat de inkomsten voor de SPIL wat omlaag zouden gaan. Dit zou echter 
niet te vermijden zijn, aangezien de inkomsten van de boekverkoop in het algemeen ook omlaag 
gaan. Het is de keuze aan de opvolgers om te kiezen voor één van de leveranciers. Het gaat volgens 
Dhr. Pak echt om details, omdat de korting voor de leden bij beide leveranciers blijft.  
 
Dhr. Stam vraagt de opvolger van Dhr. Pak om ook te vragen aan andere verenigingen hoe zij 
hiermee omgaan, aangezien leveranciers bij een nieuw bestuur een andere houding aan kunnen 
nemen en zo mogel ijk een spel spelen. 
 
Dhr. Pak geeft het mee aan zijn opvolger. 
 
Mevr. De La Haye complimenteert Dhr. Pak over de initiatieven voor de masterstudenten, en vindt 
het leuk dat het gelukt is. 
 
Dhr. Pak dankt Mevr. De La Haye. 
 
Mevr. Markslag wil graag aan het nieuwe bestuur meegeven dat  de almanak de laatste jaren, zoals 
men weet, laat uitgekomen is. Ze wil graag aan het volgende bestuur meegeven de almanak op tijd 
ui t te brengen. 
Mevr. De La Haye voegt toe dat het erg leuk is om de almanak voor de wissel uit te brengen. 
 
Dhr. Stam vindt het erg mooi dat er meer is gedaan voor zowel de masterstudenten,  als de 
internationale masterstudenten. Hij geeft als tip mee voor de opvolger om rekening te houden met 
het internationale karakter ervan. Wel ziet hij dat de opkomst bij de activiteiten nog laag uitvalt. 
 
Dhr. Pak antwoordt dat de opkomst juist nog meeviel, zeker voor een eerste activiteit voor de 
masterstudenten. Hij had nog geen idee wat hij ervan moest verwachten. Bij filmavonden zou de 
opkomst wel wat hoger kunnen zijn, maar bij het uitstapje was de opkomst best goed. 
 
Mevr. Markslag merkt op voor het nieuwe bestuur dat het goed is om meer aandacht te besteden 
aan de carrièremogelijkheden en mogelijkheden voor stages en geeft als tip mee dat bedrijven 
gebeld kunnen worden, zodat die misschien eventuele plekken kunnen doorsturen.  
 
Dhr. Stam heeft een vraag over het verloop van de ALV en vraagt zich af wanneer het financieel 
eindverslag nu behandeld wordt.  
De ALV-voorzitter antwoordt dat er een schorsing plaats zal vinden tussen het punt van de 
Commissaris Debat & ICT en het financiële eindverslag. 
 
Punt 8 – Commissaris Debat & ICT 
 
Mevr. Tukker heeft een vraag over de applicatie. Eerder schrijft de commissaris dat het aantal 
gebruikers van de website sterk gedaald is en vervolgens schrijft zij dat zij het gemiddeld aantal 
gebruikers flink omhoog geschroefd heeft.  
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Mevr. Den Toom antwoordt dat zij door de applicatie zelf te gebruiken het gemiddeld aantal 
gebruikers omhoog geschroefd heeft. 
 
Mevr. Markslag complimenteert de commissaris voor de mooie Debatten en de goede stukken die er 
geschreven zijn. Zij heeft vernomen dat er in de nationale nieuwsgeving verwezen is naar het 
interview met Fred Teeven dat in het Debat stond. Zij vraagt zich af hoe dit gegaan is en of er in de 
toekomst, bij nieuwswaardige feiten in het Debat, misschien ook contact opgenomen kan worden 
met de pers.  
 
Mevr. Den Toom antwoordt dat het klopt dat het interview met Teeven nationaal nieuws was. Dit 
was voor haar ook compleet onverwacht. Zij keek ’s avonds het nieuws en hoorde de naam ‘Debat’ 
toen ineens vallen. Ze opende haar mail en zag toen dat de NOS naar het interview gevraagd had. 
Hoe het interview bij de NOS terecht is gekomen, twee maanden na publicatie, is haar ook een 
raadsel. Het lijkt haar inderdaad een goed idee om in het vervolg nieuwswaardige quotes door te 
geven aan de pers. 
 
Mevr. Markslag merkt op dat het misschien via een alumnus gegaan is en wil het nieuwe bestuur 
meegeven hier kritisch naar te kijken om zulke acties een gevolg te kunnen geven. 
 
Dhr. De Jong zegt dat hij trots is op het feit dat Debat het landelijk nieuws heeft gehaald. Hij vindt het 
mooi  dat er een stijgende lijn te zien is in de kwaliteit van Debat en dat dit veel goeds belooft voor 
volgend jaar. Hij voegt hier aan toe voor de opvolger: ‘No pressure’. Geen druk. 
 
Dhr. Bennebroek vraagt namens Dhr. De Groot waar de 400 euro van de applicatie voor gebruikt is.  
 
Mevr. Den Toom antwoordt dat de 400 euro besteed wordt aan het bedrijf waar de app van is (er is 
geen eigen app). 
 
Dhr. Van Altena vraagt of de prijs van de applicatie omhoog gegaan is. 
 
Dhr. Meurink antwoordt dat de prijs inderdaad omhoog gegaan is, maar dat deze sowieso al vrij hoog 
lag, rond de 350 euro. Dhr. Van Altena vraagt of de SPIL hiervan op de hoogte gesteld is. Dhr. 
Meurink antwoordt dat dit het geval is. 
 
De ALV-voorzitter schorst de vergadering om 20:34. 
 
De vergadering wordt hervat om 20:51. 
 
Er zi jn geen opmerkingen over de jaarplanning. 
 
Punt 10 – Financieel Eindverslag 
 
Dhr. Valkenburg heeft een opmerking over het woord ‘waarschijnlijk’ bij de toelichting van punt 10.1. 
Hi j  vraagt zich af wat de Penningmeester niet weet. 
 
Dhr. Meurink antwoordt niet te weten of er meer studenten zijn die er al waren die meer boeken 
hebben gekocht, of dat er door de stijging van het aantal studenten meer boeken verkocht zijn. Hij 
denkt dat het sowieso ligt aan de stijging van het aantal studenten, maar het kan ook meerdere 
oorzaken hebben, vandaar het gebruik van het woord ‘waarschijnlijk’. 
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Dhr. Klein Hofmeijer vraagt of er al contact is geweest met het instituut over de instituutsbijdrage, 
die nog niet binnen gekomen is.  
 
Dhr. Meurink antwoordt dat het instituut dit informeel wel toegezegd heeft, maar dat de financieel 
administrateur zelf nog niet alles op orde had. 
 
Dhr. Klein Hofmeijer wil aan de opvolger van de Penningmeester doorgeven dat die hier komend jaar 
goed op moet letten, omdat hij merkt dat het lang duurt voordat de bijdrage binnen is. 
 
Mevr. Tukker vraagt zich af hoe het kan dat er bij de kosten van de ALV’s  staat dat deze hoger zijn 
ui tgevallen in de realisatie, maar waarom er bij de toelichting staat dat de ALV’s  juist minder gekost 
hebben. 
 
Dhr. Meurink antwoordt dat hij de verkeerde post heeft aangepast. De ABN-Amro zakelijke rekening 
kostte meer dan verwacht.  
 
De ALV-voorzitter merkt op dat het aangepast zal worden. 
 
Dhr. Stam complimenteert de penningmeester ervoor dat het bedrag van de Van Den Berg-
Bachelorscriptieprijs keurig onder de 100 euro gebleven is, aangezien dit niet altijd het geval is 
geweest. Hi j wil de Penningmeester er wel op wijzen dat er bij duizendtallen altijd een punt gebruikt 
moet worden. 
 
De ALV-voorzitter wil Dhr. Stam meegeven dat hij soortgelijke punten misschien beter door kan 
geven in persoonlijke sfeer, met het oog op de tijd. 
 
Dhr. Stam wil als opdracht toevoegen eens te googelen op ‘Nederlandse samenstellingen’, omdat 
deze vaak verkeerd geschreven zijn. 
 
Dhr. Hoeksema merkt op dat op pagina 35 de kopjes ‘Realisatie’ en ‘Herbegroot’ zijn omgedraaid, en 
dat er op pagina 36 bij een aantal van de afschrijvingen niets staat bij de begroting en de 
herbegroting. 
 
Dhr. Meurink antwoordt dat dit komt omdat het hier niet gaat om afschrijvingen, maar om 
programmaposten en dat er daarom geen begroting en herbegroting zijn, omdat de uitgaven pas 
ti jdens deze ALV hun intrede doen. De 123 euro gaat over de Actieve Ledendag. De 574,95 euro gaat 
over de tasjes en de 1.411,97 euro gaat over de extra investering in het Lustrum. Dhr. Meurink dankt 
Dhr. Hoeksema voor de opmerking. 
 
Dhr. Braal vraagt hoe het kan dat er in de toelichting van de kosten voor Buitenland op pagina 33 
staat dat het bedrag van de pre- en postactiviteiten nog niet bekend was, maar dat er wel een bedrag 
staat bij de realisatie. 
 
Dhr. Meurink antwoordt dat dit komt, omdat op het moment van het schrijven van de toelichting 
deze kosten nog niet bekend waren, maar dat deze inmiddels wel bekend waren voor het drukken 
van het boekje, maar dat in de haast de toelichting niet is aangepast. 
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Mevr. Van der Plas vraagt wat de Penningmeester op pagina 35 bij de toelichting van ICT bedoelt met 
de verklaring ‘De kosten van Snelstart zijn hoger uitgevallen door een stijging van de kosten van 
Snelstart.’ 
 
Dhr. Meurink antwoordt dat spelling en grammatica niet zijn beste punten zijn. Hij biedt zijn excuses 
aan daarvoor. Hij bedoelt dat de kosten voor het boekhoudingsprogramma hoger zijn uitgevallen. Dit 
programma wordt gedeeld met onder andere Labyrint en andere gangverenigingen, dus daardoor 
heeft hi j  weinig inzicht in de kosten ervan. Hij kreeg dan ook laat te horen dat de kosten hoger 
waren.  
 
Bi jlage 1 – Begroting Lange Reis 
 
Dhr. Stam vraagt wat er gebeurd is met het gecancelde hotel in Singapore. 
 
Dhr. De Groot antwoordt dat het eerste hostel in Singapore een vrij goedkoop hostel was, maar 
ti jdens de correspondentie bleek het hostel van eigenaar veranderd en zou er ‘een nieuw hotel op 
hen wachten’ in het centrum. Dhr. De Groot en de commissie Buitenland vertrouwden dit niet 
helemaal en na onderzoek bleek het hostel niet meer aan de verwachtingen te voldoen, die zij in 
eerste instantie hadden. Uiteindelijk is er voor gekozen om het hotel te annuleren en te kiezen voor 
een hostel dat zij wel zouden vertrouwen. Hiervoor was ook ruimte in de begroting. De aanbetaling is 
helaas verloren gegaan. 
 
Dhr. Stam antwoordt dat hij het interessant vindt en vraagt zich nu af of het geld nu in de zakken van 
een Singaporeaan is. 
 
Dhr. De Groot antwoordt dat dit wellicht het geval is.  
 
Dhr. Stam vraagt of er geprobeerd is om het geld terug te krijgen. 
 
Dhr. Meurink antwoordt dat dit wel geprobeerd is, maar dat het hostel dusdanig dubieus bleek te 
zi jn dat dit niet gelukt is. Dhr. De Groot voegt hieraan toe dat er alleen gerestitueerd wordt bij een 
aparte verzekering en dat je in principe de aanbetaling altijd kwijt bent. 
 
Dhr. Stam antwoordt dat hij het een leuk verhaal vindt voor 140 euro. 
 
Dhr. Valkenburg vraagt of de wisselkosten een bedrag is dat puur opzij gehouden wordt om te 
wisselen, of dat het te maken heeft met de wisselkoers. 
 
Dhr. Meurink antwoordt dat er een bepaald bedrag betaald moest worden vanuit Nederland, omdat 
er in het buitenland niet zoveel gepind kon worden op een dag als gewild en de ABN Amro hoge 
kosten rekent voor overboekingen naar Azië. Daarnaast waren de verschillen in de daadwerkelijke 
wisselkoersen duidelijk anders dan de verschillen in de wisselkoersen, die van tevoren berekend 
waren en wisselden de wisselkoersen per dag.  
 
Dhr. Klein Hofmeijer vraagt of er bij de Tussentijdse ALV een realisatie was van de Korte Reis. 
 
Dhr. Meurink antwoordt dat er bij de Tussentijdse ALV een toen nog onvolledige begroting was van 
de Korte Reis, maar dat de bedragen die er nog niet waren alleen uitkwamen op taxikosten. Dhr. 
Meurink heeft deze begroting toen wel getoond om te laten zien hoe deze in elkaar zou steken.  
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Dhr. Klein Hofmeijer antwoordt dat de Kascommissie de realisatie van de Korte Reis nooit onder 
ogen gehad heeft.  
 
Dhr. Meurink antwoordt dat de realisatie zo snel mogelijk opgestuurd kan worden naar de leden, als 
men di t nodig acht. Aangezien de verschillen tussen de begroting en de realisatie zo minimaal waren, 
had Dhr. Meurink aangenomen dat het niet nodig was. Hij biedt zijn excuses aan en kan de begroting 
alsnog opsturen, zodat alle leden ervan op de hoogte zijn. Hij geeft het mee aan zijn opvolger. 
 
Bi jlage 2 – Begroting EersteJaarsWeekend (EJW) 
 
Dhr. Valkenburg noemt dat het statiegeld op de flessen niet meer gerealiseerd staat. 
 
Dhr. Meurink antwoordt dat dit bedrag is opgenomen in het statiegeld van het bier, aangezien er één 
statiegeldbon was die niet gespecificeerd was. Dhr. Meurink voegt toe dat hij ziet dat er een fout 
gemaakt is, maar dat het in zijn berekeningen goed gegaan is. Hij zal het aanpassen. 
 
Dhr. Stam noemt dat hij veel rare dingen ziet staan in de begroting van het EersteJaarsWeekend, 
maar dat hij die persoonlijk door zal geven aan de Penningmeester. 
 
Dhr. Meurink ziet Dhr. Stam graag tegemoet. 
 
Rapport der Kascommissie 
De voorzitter vraagt of er vragen zijn over het eindverslag van de kascommissie. 
Er zi jn geen vragen naar aanleiding van het eindverslag van de kascommissie. 
 
De voorzitter verklaart het rapport der kascommissie en daarmee het eindverslag van het SPIL-
bestuur 2014-2015 vastgesteld. 
 
Kandidaatstelling van de Kascommissie 
Dhr. Stam en Dhr. Valkenburg stellen zich kandidaat voor de kascommissie.  
 
De voorzitter vraagt Dhr. Stam en Dhr. Valkenburg hun kandidaatstelling toe te lichten. 
 
Dhr. Stam stelt zich voor en houdt een toelichting over zijn kandidaatstelling. In zijn oratie noemt hij 
onder meer dat hij in het 33ste bestuur heeft gezeten als penningmeester, dat hij ervaring heeft met 
de financiële administratie van een vereniging en bekend is met het boekhoudprogramma van de 
SPIL. Ook heeft hij afgelopen jaar ervaring opgedaan in het bestuur van de PKvV.  
 
Dhr. Valkenburg licht tevens zijn kandidaatstelling toe en noemt dat hij ook in het 33ste bestuur zat en 
dat hi j zich vooral met het inhoudelijke deel bezig zal houden, maar dat hij ook ervaring heeft met de 
organisatie van de Museumnacht en dat hij vooral zal kijken bij de begroting en de realisatie of het 
geld dat begroot en uitgegeven is inhoudelijk ook klopt.  
 
De ALV-voorzitter vraagt of er iemand nog vragen heeft na de uitgebreide introductie van de heren. 
 
Dhr. Bennebroek vraagt of de heren het naast hun taak van het uitpluizen van de begroting van het 
35ste bestuur ook als een taak zien om de begroting van de Lustrumcommissie uit te pluizen. 
Dhr. De Groot i s hier ook benieuwd naar.  
Dhr. Valkenburg antwoordt dat de lustrumbegroting ook valt onder de begroting van het 35ste 
bestuur, dus dat deze begroting ook hun verantwoordelijkheid zal zijn. 
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Mevr. Markslag vraagt of de heren het historisch perspectief van de SPIL in de gaten zullen houden. 
Dhr. Stam vraagt om verduidelijking van de vraag. 
Mevr. Markslag specificeert dat ze vraagt of de heren de ervaring van eerdere jaren mee zullen 
nemen. 
Dhr. Stam antwoordt dat zij vanzelfsprekend contact op zullen nemen met oud-besturen als dit nodig 
i s. Zij zullen in ieder geval kijken naar de kasverslagen van vorige kascommissies en kijken naar de 
ervaringen van vorige kascommissies. Als het nodig is, zullen zij contact opnemen met Mevr. De La 
Haye en Dhr. Klein Hofmeijer. 
 
Dhr. De Groot legt een situatie voor aan Dhr. Valkenburg: “Stel, er is 250 euro voor een post begroot, 
maar er is 302,50 uitgegeven, wat zou hier dan aan de hand zijn geweest?” 
Dhr. Valkenburg antwoordt dat er niet gelijk een belletje gaat rinkelen en dat hij daarom inhoudelijk 
zou ki jken om welke post het gaat. 
Dhr. De Groot antwoordt dat het gaat om jarenlange ervaring en intensief speurwerk en dat het gaat 
om 21% verschil. 
Dhr. Stam vult zijn medekandidaat aan en zegt dat het bijvoorbeeld zou kunnen gaan om een oud-
besturenborrel, waarbij er uitgebreid genoten is, maar dat dit in het verleden gebeurd is met een 
ui tgebreide overschrijding. Hij noemt dat de penningmeester van 2014-2015 dit goed gedaan heeft, 
aangezien hij 350 euro heeft begroot en niets heeft uitgegeven. 
 
Mevr. Markslag vraagt of er straffen zullen zijn als er zaken van de penningmeester onacceptabel 
zul len zijn. 
Dhr. Valkenburg antwoordt dat hij straffen niet zodanig als raadzaam acht, maar dat het verleden 
heeft ui tgewezen dat een kippenpak zou kunnen helpen. De essentie ligt vooral in het leren van 
fouten, maar de heren zullen voor eventuele maatregelen langsgaan bij Mevr. Markslag voor tips. 
 
Dhr. De Groot noemt dat het bij het raadsel van daarvoor ging om het vergeten van het btw-tarief 
bovenop de kosten.  
 
De ALV-voorzitter bedankt Dhr. De Groot voor het onthullen van het mysterie. Zij vraagt hierop of er 
na het aan de tand voelen van de heren nog personen zijn die tegen het instemmen van deze 
kascommissie zijn. 
 
De ALV-voorzitter benoemt Dhr. Stam en Dhr. Valkenburg tot f.t.-kascommissie. De namen van de 
heren zul len toegevoegd worden aan de lijst van installaties. 
 
Decharges en installaties 
De ALV-voorzitter dechargeert Casper Koolmees, Tim Martens en Tristan Schyns uit de commissie 
Acquisitie. 
 
De ALV-voorzitter dechargeert Annelies Riezebos, Jet Herman, Josefien de Kool, Judith van Beek, Lisa 
Dubbeldam en Martine Kamara uit de commissie Almanak. 
 
De ALV-voorzitter dechargeert Annemijn te Velde, Charlotte van Kleef, Charlotte Tukker, Dorinde van 
Eck, Lisanne Trouw, Marith van Dijk, Nikki Gommers en Tristan Schyns uit de commissie Binnenland.  
 
De ALV-voorzitter dechargeert Daan Vossenberg, Evelien Lambooij, Lisanne Trouw, Marith van Dijk, 
Martine Kamara, Nicky Siebelt, Nold Jaeger en Silke de Vries uit de commissie Buitenland. 
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De ALV-voorzitter dechargeert Anas Lily, Annemijn te Velde, Bob van Grieken, Casper Koolmees, 
Daan Vossenberg, David Looijschelder, Esmee van Meer, Gideon de Jong, Isabel Bos, Isabelle van 
Rossum, Jesse de Jong, Joris Roelofs, Margien Timmer, Mark Lievisse Adriaanse, Nouschka Auwema, 
Ries de Moor en Sjoerd Stikvoort uit de commissie Debat. 
 
De ALV-voorzitter dechargeert Annemijn van Seeters, Jet Herman, Judith van Beek en Niels Park uit 
de commissie Faciliteiten.  
 
De ALV-voorzitter dechargeert Michael Holla, Nicky Siebelt, Niels Park, Paulette van Oosten, Siebe de 
Roest en Timo van Zagten uit de commissie IAPSS. 
 
De ALV-voorzitter dechargeert Jip Kouwenhoven en Thomas Snijders uit de commissie ICT. 
 
De ALV-voorzitter dechargeert Isabel Bos, Laura van der Plas, Manon de Jong, Myrna Kuiper en 
Paulien van der Lern uit de commissie Onderwijs. 
 
De ALV-voorzitter dechargeert onder bijzondere dankzegging Martine de La Haye en Arjen Klein 
Hofmei jer uit de kascommissie. 
 
De ALV-voorzitter dechargeert Jesse de Jong, Laura van der Plas, Evelien Lambooij, Robert Braal, 
Sietske Couperus, Anne Houwaard, Emma van Neerven, Niels Park en Mirthe Voppen uit de EJW-
commissie. 
 
Mevr. Knops geeft een mooie toespraak en houdt een woord van dank voor elk bestuurslid. Mevr. 
Den Toom houdt een toespraak voor Mevr. Knops. 

De ALV-voorzitter dechargeert mevrouw Den Toom als commissaris Debat en ICT. 
De ALV-voorzitter dechargeert de heer Pak als commissaris Onderwijs en Almanak. 
De ALV-voorzitter dechargeert de heer De Groot als commissaris Buitenland en Acquisitie. 

 De ALV-voorzitter dechargeert mevrouw Ek als commissaris Binnenland en Faciliteiten. 
De ALV-voorzitter dechargeert mevrouw De Bel als secretaris en commissaris Promotie. 
De ALV-voorzitter dechargeert mevrouw Knops als voorzitter en commissaris IAPSS. 

 
 
 De ALV-voorzitter installeert mevrouw Gommers als voorzitter. 

De ALV-voorzitter installeert mevrouw Van Meer als secretaris en commissaris Almanak. 
De ALV-voorzitter installeert mevrouw Lambooij als penningmeester en commissaris 
Faciliteiten. 
De ALV-voorzitter installeert mevrouw Van der Plas als commissaris Binnenland en ICT. 
De ALV-voorzitter installeert mevrouw Trouw als commissaris Buitenland en IAPSS. 
De ALV-voorzitter installeert de heer Schyns als commissaris Onderwijs en Acquisitie. 
De ALV-voorzitter installeert de heer De Moor als commissaris Debat en Promotie. 

 
De ALV-voorzitter schorst de vergadering om 22:06.  
 
De vergadering wordt hervat om 22:11.  
 
De ALV-voorzitter installeert Naomi End, Emma-Marie van der Linden, Merle te Molder, Charlot 
Oltmans, Elisa Strikwerda, Joseline Tuyisabe en Elian Yahye als commissie Almanak. 
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De ALV-voorzitter installeert Anna Abeln, Istvan Bruggeman, Kyung Krijkamp, Clémentine Naisse en 
Mirthe Voppen als commissie Faciliteiten. 
 
De ALV-voorzitter installeert Milou Bonewit, Dorian de Gruijter, Fedde van der Herberg, Douwe 
Hoeksema, Jana Janssens, Mindy de Jong, Elisa Strikwerda en Kimon van Vuuren als commissie 
Binnenland. 
 
De ALV-voorzitter installeert Kirsten Allijn, Daan van Dam, Annefleur Donk, Fleur Jaspers, Paul Maas, 
Emma van Neerven, Niels Park en Emilie de Raadt als commissie Buitenland. 
 
De ALV-voorzitter installeert Isabel Bos, Emma Hulsbus, Ali Malekie, Joran Rust en Lisa Vogelaar als 
commissie Onderwijs. 
 
De ALV-voorzitter installeert Robert Braal, Michael Ivancic, Emilie de Raadt en Charlotte Tukker als 
commissie Acquisitie. 
 
De ALV-voorzitter installeert Nicole Heijnis, Josefien de Kool, Merle te Molder en Elian Yahye als 
eindredactie van de commissie Debat, en Xavier Araya, Vijay Bolt, Romy van Dijk, Nadette Embregts, 
Femke van Heun, Fedde van der Herberg, David Looijschelder, Paul Maas, Clémentine Naisse, Victor 
Pak, Willem Seuren, Margien Timmer, Anouk van Vliet en Kimon van Vuuren als commissie Debat. 
 
De ALV-voorzitter installeert Sietske Couperus en Daan van Veen als commissie Promotie. 
 
De ALV-voorzitter installeert Tess Graal en Victor Pak als PiP-commissie. 
 
De ALV-voorzitter installeert Jip Stam en Jaap Valkenburg als nu al legendarische kascommissie. 
 
W.v.t.t.k. 
 
De ALV-voorzitter geeft Mevr. Gommers het woord voor een mededeling namens het bestuur. 
 
Mevr. Gommers verontschuldigt zich voor haar stem. Ze heeft de dag ervoor een erg intensieve dag 
gehad. Ze wil meedelen dat ze blij is dat iedereen met zulke groten getale naar de ALV is gekomen en 
i s ze ervan overtuigd dat het een prachtig lustrumjaar zal worden. Ook wil ze namens het 35ste 
bestuur het 34ste bestuur enorm bedanken voor hun advies de afgelopen jaren. Bovendien is ze trots 
op haar bestuursgenoten. Ze noemt dat het een prachtig jaar zal worden, waarbij het bestuur het 
kader van de vereniging zal vormen en de leden de invulling zijn van het beleid, en dat daarom de 
naam van het 35ste bestuur luidt: 'SPILhouet'.  
 
Er zi jn drie moties ingediend. 
 
De eerste motie luidt als volgt: 
 
Wij, de Algemene Ledenvergadering, bijeen op 10 september 2015, te etablissement Einstein, vinden 
het heel treurig dat er twee e.t.-bestuursleden het eerste semester missen van het 35ste bestuur. Deze 
twee bestuursleden, namelijk Bas de Groot en Lianneke den Toom, ontvangen daarom graag elke 
week een update van het 35ste. Deze update moet per e-mail verstuurd worden en moet alle 
persoonlijke hoogte- en dieptepunten bevatten. Uiteraard zullen de twee personen in kwestie elke 
week uitkijken naar de update om zo op afstand alsnog betrokken te zijn. 
 



19 

 

Was getekend, Bas de Groot, Lianneke den Toom, Kaisa de Bel, Victor Pak, Pepijn Knops, Merel Ek en 
Pelle Meurink. 
 
Dhr. De Groot noemt dat hij zich afvraagt of Dhr. De Groot überhaupt wel in Turkije terecht zal 
komen in verband met de vluchtelingenproblematiek. Ook vraagt hij zich af of Dhr. De Groot over 
een Turks e-mailadres zal beschikken, aangezien hij er waarschijnlijk namelijk geen toegang tot een 
gmail- of hotmailadres zal hebben. 
 
Er i s geen behoefte aan stemmen. De motie wordt per acclamatie aangenomen. 
 
De volgende motie luidt als volgt: 
Wij, de Algemene Ledenvergadering, bijeen op 10 september 2015, te etablissement Einstein, 
constaterende dat het altijd van belang is er als commissaris Onderwijs tot op den tenen goed uit te 
zien, vooral op ALV’s, verzoekt de ALV de huidige en alle volgende commissarissen Onderwijs bij 
iedere ALV gestreepte en in minstens zulke felle kleuren als de commissaris Onderwijs van het 34ste 
bestuur, zichzelf noemende ‘SPILosofie’, sokken te dragen. 
 
Was getekend, Victor Pak, Pelle Meurink, Lianneke den Toom.  
 
Dhr. Schyns reageert en zegt dat zijn voorganger altijd uitermate goed gekleed is en vindt daarom dat 
er met respect voor zijn voorganger zeker voor deze motie gestemd moet worden, zodat hij, 
wanneer de motie zal aangenomen worden, zijn felgekleurde, gestreepte sokken voor aanvang van 
de ALV zal  tonen. Hij zegt dat er voor hem geen grotere eer is en verzoekt de ALV voor deze motie te 
stemmen. 
Er i s geen stemverklaring tegen. De motie wordt aangenomen. 
 
De volgende motie luidt: 
 
Wij, de Algemene Ledenvergadering, bijeen op 10 september 2015, te etablissement Einstein, hebben 
opgemerkt dat meneer De Moor geregeld vergeet zijn boord op gepaste wijze omlaag te vouwen. 
Daarom vinden wij het gepast dat meneer De Moor op komende ALV’s met zijn boord omhoog zal 
plaatsnemen en de gehele ALV zijn boord in deze positie zal laten staan. Ingaande vanaf het moment 
dat deze motie wordt aangenomen. 
 
Was getekend, Merel Ek, Kaisa de Bel, Pepijn Knops, Lianneke den Toom, Pelle Meurink, Victor Pak.  
 
Dhr. Valkenburg dient een stemverklaring tegen in en zegt dat het bestuur bij een ALV correct 
gekleed dient te zijn. Met gekleurde sokken kan dit, deze zijn verborgen, maar om iemand op te 
dragen het boord om hoog te dragen, lijkt hem in dit geval het tegenovergestelde van wat je wil 
bereiken. Hij vindt het een rare motie en vraagt zich af wie het 34ste bestuur ooit heeft gekozen. Hij 
vindt het jammer. 
 
Dhr. Pak dient een stemverklaring voor in en zegt dat er heugelijke momenten zijn in het leven, 
vooral die van half 4 ’s nachts, en zegt dat het daarom des te beter is om terug te denken aan die 
momenten. Hi j vraagt daarom de ALV voor de motie te stemmen en de indieners van de motie een 
pleziertje te gunnen. 
 
Dhr. Stam dient een stemverklaring tegen in en wil Dhr. Pak erop wijzen dat het bestuur een 
voorbeeldfunctie heeft. Hij vindt daarom niet dat het zojuist geïnstalleerde 35ste bestuur gelijk al 
belachelijk gemaakt moet worden door een motie. Dit grapje gaat volgens hem te ver en druist in 
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tegen de etiquette. Als het bestuur iets moet uitdragen en iets moet doen, dan is het wel het goede 
voorbeeld geven. Hij voegt toe dat grapjes leuk zijn in informele setting. 
 
De ALV-voorzitter vraagt de stemcommissie om naar voren te komen. 
 
Dhr. Pak dient een amendement in op de motie. Hij vraagt of de motie gewijzigd kan worden en er 
enkel  deze ALV gevraagd wordt het boord omhoog te dragen. 
 
Dhr. De Groot vraagt naar de stemopties.  
 
De ALV-voorzitter antwoordt dat er voor of tegen gestemd kan worden. 
 
Het amendement op de motie wordt met 34 stemmen voor en 35 stemmen tegen niet aangenomen. 
 
Dhr. De Groot vraagt wat het verschil is tussen neutraal stemmen en het onthouden van stem?  
 
De motie, zonder amendement, wordt met 53 stemmen tegen en met 8 stemmen voor afgewezen. 
 
Er volgt een w.v.t.t.k.’tje, of liever, een ‘wat verder ter vloer komt’ van Dhr. De Groot. 
 
Dhr. De Groot noemt dat je soms wat zwaarder aan een bestuursjaar kunt wegen dan je aanvankelijk 
zou wi llen. Daarom is er vorig jaar een motie ingediend. Hij noemt dat nu het moment is waarop 
zowel  de verse e.t.-penningmeester als de verse h.t.-penningmeester plaats zullen nemen op de 
weegschaal. Echter, Dhr. De Groot benadrukt dat deze motie ooit bedacht is met een man op de 
plek. In de Grondwet staat dat het Koninkrijk der Nederlanden enkel een Koning kent. Er is voorheen 
nooit voorzien dat er best een dame op deze plek zou kunnen zitten. Na een jarenlange traditie is 
ook bi j de SPIL de penningmeester een dame geworden. Ook als studenten kennen wij enige 
etiquette en keurigheden, zoals dat het gewicht van een dame niet publiekelijk bekend gemaakt 
wordt. Daarom stelt Dhr. De Groot voor deze motie binnen de fatsoenlijke kaders uit te voeren en 
het gewicht van de penningmeester alleen te laten noteren door wellicht de ALV-voorzitter, de 
secretaris en hemzelf.  
 
Mevr. Markslag vraagt of Dhr. De Groot de motie even toe wil lichten. 
 
Dhr. De Groot leest motie 2014.5 (te vinden op pagina 39 van het motiebestand) voor: 
 
De Algemene Ledenvergadering, bijeen 11 september 2014 te etablissement Einstein Leiden. 
Constaterende dat de penningmeesters van de vereniging de afgelopen jaren relatief fors van stuk 
waren; constaterende dat deze financiële zwaargewichten het fenomeen bestuurskilo’s niet vreemd 
zijn; overwegende dat in een vorige motie het wegen van de penningmeester bij incident is bepaald; 
verzoekt het bestuur thans vanaf deze dag elke penningmeester te wegen bij aanvang en afloop van 
het bestuursjaar. Indien de penningmeester bij aftreden zwaarder is dan zijn opvolger, dient hij zijn 
teveel aan gewicht goed te maken door na afloop van de desbetreffende ALV de Leidsche gracht over 
te steken door te zwemmen ter hoogte van de ALV-locatie. En gaat over tot de orde van de dag. 
 
Dhr. De Groot stelt voor dat de secretaris de motie ter naleving van het HR de motie zal uitvoeren.  
 
De ALV-voorzitter vraagt of Dhr. Meurink, na een weging, zijn gewicht wil bekendmaken aan de ALV.  
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Dhr. Meurink antwoordt dit niet te willen, maar wel zal moeten. Net als vorig jaar vertrouwt hij de 
weegschaal van Dhr. De Groot niet. Hij noemt 88 kilogram te wegen. 
 
De ALV-voorzitter noemt dat het gewicht van Dhr. Meurink wordt opgenomen in de notulen en dat 
het gewicht van Mevr. Lambooij in privésfeer wordt opgenomen. De secretaris noteert het gewicht in 
eigen documenten.  
 
Rondvraag 
 
Dhr. Mulders wil graag het 35ste heel veel succes wensen.  
 
Dhr. Te Beest vraagt of hij het 35ste bestuur heel veel succes mag wensen komend jaar en het 34ste 
enorm mag bedanken voor het afgelopen jaar. 
 
Mevr. Markslag vraagt zich af of het 34ste bestuur ervan op de hoogte is dat zij het jammer vindt dat 
zi j  te laat binnenkwam en niet eerder binnen kon zijn, maar dat zij de Debatten en het gala heel erg 
goed vond, dat zij heeft genoten van de blogs over de Lange Reis en dat zij alleen maar goede 
verhalen heeft gehoord over het bestuur en vraagt zich af of het CALVV, het huidige bestuur en de 
ALV ervan op de hoogte zijn dat zij het 35ste veel plezier wenst tijdens dit mooie jaar, dat ook wel het 
mooiste jaar van de studententijd genoemd wordt.  
 
Dhr. Van Altena vraagt zich af of het CALVV, de ALV, het bestuur, de e.t.-bestuursleden en de nieuwe 
leden ervan op de hoogte zijn dat hij zijn kleindochters, Esmee en Laura, veel succes wil wensen, dat 
hi j  hoopt dat ze mooie herinneringen zullen maken met hun penning en dat hij vindt dat zij er tijdens 
het lustrumjaar een mooi, veel gekker en veel bonter jaar van moeten maken, dat hij het bestuur 
al len succes wenst en dat hij uitkijkt naar het beleid van het bestuur. 
 
Dhr. Valkenburg vraagt zich af of de ALV, het CALVV, het huidige bestuur en het net tot e.t. 
verworden bestuur ervan op de hoogte zijn dat hij ten eerste het 34ste  wil bedanken voor wat zij dit 
jaar allemaal hebben gedaan, dat het een mooi jaar is geweest aan de verhalen te horen, dat het 
bestuursjaar grijze haren bezorgt dan wel normale haren laat verliezen, vraagt zich af of het huidige 
bestuur ervan op de hoogte is dat hij er heel veel vertrouwen in heeft dit jaar, dat hij zeker vanuit zijn 
bestuursfunctie zijn kleindochter veel succes wil wensen en dat hij haar wil vragen veel zorg te 
dragen voor haar opa.  
 
 
Dhr. De Jong vraagt zich af of het College van ALV-voorzitters, de ALV, het 34ste bestuur en het 35ste 
bestuur ervan op de hoogte zijn dat hij het 34ste bestuur ontzettend wil bedanken voor hun inzet dit 
jaar, dat hij nu achteraf pas ziet wat het allemaal heeft opgeleverd en dat hij 35ste bestuur heel veel 
succes wil wensen dit jaar. Daarnaast vraagt hij zich af of de ALV, het CALVV en het bestuur ervan op 
de hoogte zi jn dat Josefien de Kool Pep, Kais, Merel, Lianneke, Pelle, Vic en Bas wil bedanken voor 
afgelopen jaar, dat zij hen succes met alles en veel plezier wil wensen, ze toewenst niet te vergeten 
af en toe te lachen en te genieten, met in het bijzonder haar kleinkinderen Tris en Eef, en haar 
dochter Lies, en dat zij altijd bij haar aan mogen kloppen.  
 
Dhr. Stam vraagt zich af of het College van ALV-voorzitters, de Algemene Ledenvergadering, het 34ste 
e.t.-bestuur en het 35ste h.t.-bestuur ervan op de hoogte zijn dat hij verheugd is, dat dankzij Dhr. De 
Groot de motie met betrekking tot het gewicht van de penningmeester onder aandacht is gebracht 
en dat daarmee een mooie traditie wordt voortgezet, en dat hij bovenal 34ste bestuur wil bedanken 
voor afgelopen jaar en de mooie eindresultaten, vooral ook in zijn zoon Pelle Meurink vertrouwen 
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had, dat dit vertrouwen niet beschaamd is, en Dhr. Stam ontzettend trots is, ook al leek hij soms 
zuur, zo bedoelde hij het niet, hij is juist ontzettend blij en trots, en dat hij ook blij is dat hij dit jaar 
het luisterend oor en steun en toeverlaat van secretaris mocht zijn, en dat Dhr. Stam het 35ste 
bestuur ontzettend veel succes wil wensen: in het bijzonder zijn kleindochter Evelien, het feit dat zij 
Limburgs is, wat hem gelukkig stemt, zelfs gezien de integriteit van Limburgse bestuurders uit het 
verleden, en dat hij en Dhr. Valkenburg als kascommissie uitkijken naar de Limburgse vlaaien, en dat 
hi j  tot slot het hele 35ste ontzettend veel plezier wil wensen. 
 
Dhr. Bennebroek vraagt zich af of het CALVV, het e.t.-34ste bestuur, het h.t.-35ste bestuur en de ALV 
ervan op de hoogte zijn dat hij heel blij is dat het 34ste bestuur, de Lustrumcommissie, ook wel de 
LuCo, heeft mogen instemmen en hij heel erg dankbaar is voor het mooie jaar dat ze afgeleverd 
hebben, en daarmee of het 35ste ervan op de hoogte is dat hij, ook namens commissiegenootjes 
enorm veel  zin heeft in dit Lustrumjaar, dat ze veel mooie activiteiten neer zullen zetten en er 
spoedig meer informatie zal volgen. 
 
Dhr. De Groot vraagt zich af of het bestuur, de Algemene Vergadering, het College van ALV-
voorzitters en de Werkgroep Hervorming van Algemene Ledenvergaderingen ervan op de hoogte zijn 
dat het 34ste een uitmuntend jaar heeft gemaakt, ondanks alle kritieken die er ook aanwezig waren, 
al tijd open stond voor een kritische noot, en dat het 35ste bestuur er volgens hem ontzettend veel zin 
in heeft, ook al ziet dat er nu niet zo uit, dat hij het 35ste bestuur succes wil wensen, en dat hij zich 
afvraagt waarom er een ballon in de zaal is. 
 
Mevr. Voppen vraagt zich af of iedereen ervan op de hoogte is dat zij het 35ste bestuur heel veel 
plezier wil wensen aankomend jaar en dat ze haar complimenten geeft voor de naam. 
 
Dhr. Malekie vraagt zich af of de aanwezigen ervan op de hoogte zijn dat hij het 34ste bestuur wil 
bedanken en het 35ste bestuur veel succes wil wensen. 
 
Mevr. Markslag vraagt zich af of de ALV, en het bestuur ervan op de hoogte zijn dat zij, in de geest 
van Dhr. Klein Hofmeijer, de naam van het 35ste heel mooi vindt, maar dat ze zich verwondert over 
het fei t dat de naam al voor het einde van de Rondvraag bekend werd.  
Mevr. De La Haye vraagt zich af of de ALV, het CALVV, het 34ste bestuur en het 35ste bestuur ervan op 
de hoogte zi jn dat zij heel erg blij is met alles wat het 34ste bestuur heeft neergezet, maar dat dit 
desondanks haar laatste ALV is, omdat zij Leiden zal verlaten, en dat ze hoopt dat het 35ste bestuur 
net zo’n leuk bestuursjaar zal hebben als zij ooit had, en dat ze vast af en toe nog wel even langs zal 
komen. 
 
Mevr. Van Seeters vraagt zich af of de aanwezigen ervan op de hoogte zijn dat zij graag het 34ste 
bestuur wil bedanken voor het hele fijne jaar, ook als commissielid heeft zij erg genoten en dat zij het 
het 35ste bestuur veel succes wil wensen aankomend jaar. 
 
Dhr. Ivancic vraagt zich af of alle aanwezigen ervan op de hoogte zijn dat je zijn naam eigenlijk 
ui tspreekt als ‘Ivantjietsj’ en dat hij daarnaast het bestuur heel veel succes wil wensen. 
 
Dhr. Braal vraagt zich af of het CALVV, de ALV, het 34ste bestuur en het 35ste bestuur ervan op de 
hoogte zi jn dat hij het 34ste wil bedanken voor dit geweldige SPIL-jaar, dat hij enorm heeft genoten 
van di t jaar en dat hij het 35ste bestuur succes wil wensen met het nieuwe jaar, en dat hij heel veel zin 
heeft in het lustrumjaar.  
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Mevr. Van der Linden vraagt zich af of het 35ste bestuur ervan op de hoogte is dat zij hen veel succes 
wi l wensen dit jaar. 
 
Mevr. Vogelaar vraagt zich af of de ALV ervan bewust is dat zij vanavond heel graag in haar eigen bed 
wi l slapen, en dat zij daarom nu weg moet gaan. 
 
Mevr. Den Toom vraagt zich af of het CALVV, de ALV, het 35ste en het 34ste ervan op de hoogte zijn 
dat zi j haar bestuursgenoten heel erg gaat missen, dat zij heel ver weg zal zijn, en dat iedere 
bestuursgenoot een plekje in haar hart veroverd heeft, dat ze zoveel leuke dingen meegemaakt 
hebben en dat ze het fi jn vond om met hen in een bestuur te zi tten en vraagt zich af of het 35ste 
ervan op de hoogte is dat zij uitkijkt naar de wekelijkse update, dat zij hen heel veel plezier en succes 
wi l wensen, vooral Ries en Laura, en dat zij wil zeggen dat ze ervan moeten genieten.  
 
Dhr. Pak vraagt zich af of het CALVV, de ALV, het 35ste, en de SPILosoofjes, inclusief Bas die dit niet 
kan horen op weg naar Istanboel, ervan op de hoogte zijn dat hij terugkijkt op een fantastisch 
bestuursjaar, what a journey it has been, het fantastisch was en dat straks ook Bas in Istanboel en 
Lianneke in Galway voor altijd in zijn hart zijn, en dat hij de jongens die nu aan tafel zitten, wat hij 
een heel  gek gezicht vindt, al het goeds wil wensen, en dat hij ze toewenst te genieten van de reis die 
het zal  zijn, en Tristan vraagt een mooi paar sokken te kopen. 
 
Mevr. Ek vraagt zich af of het CALV, de ALV, het 35ste en het 34ste ervan op de hoogte zijn dat zij haar 
bestuursgenoten enorm gaat missen, dat zij een ontzettend mooi jaar heeft gehad, en heel veel 
geleerd heeft van hen, en dat ze hen ontzettend respecteert dat ze het zolang met haar uitgehouden 
hebben, dat ze hoopt dat het 35ste bestuur dit jaar net zo leuk zal vinden als zij, dat ze net zulke 
banden op zullen bouwen, en dat ze ervan zullen genieten, en dat het, zoals Mevr. Markslag al zei, 
waarschijnlijk toch wel het mooiste jaar van hun leven zal zijn en dat zij hen succes wenst. 
 
Dhr. Meurink vraagt zich af of het College van ALV-voorzitters, de Algemene Ledenvergadering, het 
35ste bestuur en zijn e.t.-bestuursgenootjes ervan op de hoogte zijn, dat hij ten eerste intens trots is 
op het 35ste bestuur, dat hij hun naam echt prachtig vindt, dat zij daar nooit aan gedacht hadden, dat 
hi j  vol enthousiasme gaat kijken naar de plannen van het 35ste, en vol liefde de begroting van zijn 
opvolger zal afkraken, en tot slot dat hij de masthodontjes in de achterhoek wil bedanken voor het in 
tact houden van de motie, en tot slot dat hij zijn bestuursgenootjes wil bedanken, dat hij genoten 
heeft van het jaar, dat hij intens veel geleerd heeft, en dat hij de ervaringen van dit jaar voor de rest 
van zijn leven mee zal nemen. 
 
Mevr. De Bel  vraagt zich af of de ALV, het College van ALV-voorzitters, het 34ste en het 35ste ervan op 
de hoogte zi jn, dat ze ten eerste alle aanwezigen wil bedanken dat ze de hele avond hebben 
volgehouden, dat ze het fijn vond dat zij er waren, dat ze het 35ste ontzettend veel succes wil wensen, 
met name haar opvolger Esmee, dat ze zeker weet dat zij het ontzettend goed zal doen, en ook haar 
al lerliefste vriendinnen Nikki en Evelien, dat ze ontzettend trots op hen is, en dat ze hen ontzettend 
veel  succes en plezier wil wensen, en tot slot het 34ste wil bedanken voor het afgelopen jaar, dat ze 
de ti jd van haar leven heeft gehad, en dat ze uitkijkt naar hun weekendje in Galway over een paar 
weken. 
 
Mevr. Knops vraagt zich af of de ALV, het College van ALV-voorzitters, het 35ste en haar eigen bestuur 
ervan op de hoogte zijn dat zij ten eerste heel blij is dat haar prachtige beer de ALV heeft bij mogen 
wonen, dat ook zij erg blij is dat iedereen er nog steeds is, en vooral dat ze het 35ste heel veel succes 
wi l wensen, dat ze er alle vertrouwen in heeft dat zij het goed gaan doen, en vooral Nikki, dat ze 
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zeker weet dat het helemaal goed gaat komen dit jaar, en dat ze het met haar bestuursgenoten heel 
fi jn heeft gehad en haar bestuursgenootjes erg gaat missen. 
 
Dhr. De Moor vraagt zich af of de ALV, het CALVV, het 34ste bestuur en zijn lieve bestuursgenootjes 
ervan op de hoogte zijn dat hij het 34ste bestuur der SPIL van harte wil feliciteren met hun mooie 
bestuursjaar, dat hij hen ook wil bedanken voor de inwerksessies, dat hij zeer verheugd is dat de zeer 
onfatsoenlijke motie niet is aangenomen, en dat hij er heel veel zin in heeft om met deze 
prachtmensen een heel  tof jaar neer te zetten, en dat hij er ontzettend naar uitkijkt. 
 
Dhr. Schyns vraagt zich af of het CALVV, de ALV, het 34ste en het 35ste ervan op de hoogte zijn, dat hij 
bl ij is dat zij het respect hebben getoond voor het 35ste, dat zij vertrouwen in hen hebben, en dat hij 
in het speciaal Victor en Bas wil bedanken voor de inwerksessies, en dat hij Victor en de anderen die 
de motie ondertekend hebben, wil bedanken, en dat hij ernaar uitkijkt het perfecte paar ALV-sokken 
te gaan kopen bij de Hema of de V&D, en vraagt zich af of het 35ste ervan op de hoogte is dat hij 
ontzettend veel  zin heeft in dit jaar en dat hij ervan overtuigd is dat het een fantastisch jaar wordt. 
 
Mevr. Trouw vraagt zich af of het CALVV, de ALV, het 34ste en het 35ste bestuur ervan op de hoogte 
zi jn dat zij ontzettend uitkijkt naar dit jaar, dat zij daarvoor het 34ste bestuur wil bedanken voor het 
voorbeeld dat zij hebben neergezet voor hen, dat ze alle eerstejaars wil bedanken voor hun 
enthousiasme tot nu toe, en vraagt zich af of iedereen ervan op de hoogte is dat ze nu al ontzettend 
trots is op haar commissie, en dat ze er samen met haar commissie haar best voor gaat doen om 
twee fantastische reizen neer te zetten, en ze wil het 35ste bestuur veel succes wensen met alles, dat 
ze zeker weet dat ze er met z’n allen uit zullen komen en dat het een geweldig jaar gaat worden. 
 
Mevr. Van der Plas vraagt zich af of het CALVV, de ALV, het hele l ieve 34ste en het eindelijk officiële 
35ste ervan op de hoogte zijn dat ze allereerst het 34ste ontzettend wil bedanken voor het vertrouwen 
dat zi j in hen hebben, dat ze in het bijzonder Mevr. Den Toom wil bedanken, dat zij alle zorg voor de 
ICT in haar atechnische handen heeft durven leggen, en uiteraard ook Mevr. Ek, dat zij er vertrouwen 
in heeft dat zij in haar voetstappen mag treden, wat nogal grote voetstappen zijn, en verder wil ze 
haar lieve commissie alvast bedanken dat zij het met haar aandurven, dat ze er heel  veel zin in heeft, 
en dat ze haar allerliefste bestuursgenootjes wil vertellen dat zij heel veel zin heeft in het komende 
jaar, en dat ze vuurwerk zullen maken. 
 
Mevr. Lambooij vraagt zich af of het CALVV, de ALV, het l ieve 34ste bestuur en het eigenlijk nog 
l ievere 35ste bestuur ervan op de hoogte zijn, dat ze ten eerste het 34ste wil bedanken voor alle lange 
inwerksessies, voor het vertrouwen in hen, in het bijzonder Dhr. Meurink voor alle leerzame, maar 
ook lange en intensieve inwerksessies, dat zij de ALV wil bedanken voor deze lange zit, en dat ze haar 
l ieve bestuursgenootjes wil vertellen dat ze ontzettend veel zin heeft in het komende jaar, dat ze een 
fantastisch jaar neer gaan zetten en daarnaast wil ze vertellen dat iedereen die meegaat naar Café de 
Storm een gratis drankje te wachten staat. 
 
Mevr. Van Meer vraagt zich af of het CALVV, de ALV, het 34ste en het 35ste bestuur ervan op de 
hoogte zi jn dat zij het 34ste allereerst heel erg wil bedanken voor het vertrouwen dat zij in hen 
leggen, in het speciaal Mevr. De Bel , voor de uitgebreide, gedetailleerde en fantastische 
inwerksessies die zij heeft gehad, en ze vraagt zich af of de ALV ervan op de hoogte is dat zij blij is dat 
iedereen nog aanwezig is, en vraagt zich af of haar bestuursgenootjes ervan op de hoogte zijn dat ze 
nu al  heel erg trots is op hen, en dat ze heel erg uitkijkt naar dit jaar. 
 
Mevr. Gommers vraagt zich af of het CALVV, de ALV, het 34ste en het 35ste ervan op de hoogte zijn, 
dat zi j het CALVV wil bedanken voor het voorzitten van deze ALV, dat zij de ALV wil bedanken voor 
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hun aanwezigheid, dat ze het 34ste enorm wil bedanken voor hun vertrouwen en hun hulp, en haar 
stem, en dat ze Pepijn heel erg wil bedanken voor al haar hulp, dat ze altijd voor haar klaar stond, en 
dat ze hoopt dat zij het net zo goed gaat doen als Pepijn dit jaar, en vraagt zich af of haar lieve 
bestuursgenootjes ervan op de hoogte zijn dat ze nu al heel trots is op hen, dat de samenwerking nu 
al  heel goed gaat en dat ze er onwijs veel zin in heeft.  
 
Decharge der Stemcommissie 
De ALV-voorzitter dechargeert onder zeer grote dank Dhr. Bennebroek en Dhr. De Jong uit de 
stemcommissie. 
 
Sluiting 
De ALV-voorzitter sluit om 23:33 de vergadering. 
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1. LANGETERMIJNDOELSTELLINGEN STUDIEVERENIGING VOOR POLITICOLOGEN IN LEIDEN 
In de statuten zijn de doelen van de vereniging vastgelegd. Deze luiden als volgt: 
De vereniging heeft als doel: 
1. a. het bijdragen tot een levendige gedachtewisseling over onderwerpen die in de studie Politieke 
Wetenschappen en daarbuiten de aandacht van politicologen behoeven; 
1. b. het bevorderen van contacten met universiteiten buiten Nederland in de ruimste zin des 
woords; 
1. c. het informeren over de mogelijkheden van stage en over de positie van de politicoloog op de 
arbeidsmarkt; 
1. d. het bevorderen van de informele contacten tussen politicologen. 
2. Zi j tracht dit doel te bereiken door het organiseren van bijeenkomsten in de ruimste zin des 
woords, binnen- en buitenlandse excursies en de uitgaven van een blad. 
3. De vereniging is politiek neutraal. 
 
Di t zijn de fundamenten waarop het beleid van het 35e bestuur SPILhouet gebouwd is. 
 
2. VERENIGINGSBREDE DOELSTELLINGEN BESTUUR ‘SPILhouet’ 
“People who need people are the luckiest people in the world” – Barbra Streisand  
 
Het 35ste bestuur hanteert voor komend jaar de volgende drie verenigingsbrede doelstellingen. 
 
2.1 Ledenbinding 
Het 35ste bestuur der SPIL, ‘SPILhouet’, is zich ervan bewust dat zij het kader van de vereniging zal 
vormen. De leden zullen de invulling van de vereniging zijn: zij geven kleur aan het beleid. 
Ledenbinding is daarom van groot belang.  
 
Een goede manier om leden actief te betrekken bij de SPIL is door het bieden van commissieplaatsen. 
Het bestuur heeft ernaar gestreefd om zoveel mogelijk eerstejaars en ouderejaars studenten een 
kans te bieden. Tevens geeft het bestuur de commissieleden meer zelfstandigheid, waardoor ieder 
commissielid een grote bijdrage zal leveren in alles wat de SPIL tot stand brengt dit jaar. Doordat 
leden meer bij de organisatie betrokken zijn, hoopt het bestuur dat zij het gehele jaar door 
geënthousiasmeerd worden voor de activiteiten.  
 
Om ook eerstejaars studenten die niet mee waren op het Eerstejaarsweekend aan de SPIL te binden, 
i s er aan het begin van het jaar een Eerstejaarsborrel georganiseerd. Deze borrel was een groot 
succes. Tevens hoopt het bestuur met de verhuizing van het Hok naar SB03 dat meer leden zich 
welkom voelen om langs te komen in het Hok van de SPIL. Deze verhuizing wordt uiteraard gevierd 
met een ‘Hokwarming’ voor alle leden.  
 
Om zowel de studenten van Politicologie: IBO als de Politicologie studenten te betrekken bij de SPIL 
i s diversiteit het sleutelwoord. Bij de Binnenland-activiteiten zal ‘politiek’ dan ook in een breder 
kader geïnterpreteerd worden. Zo zal er onder andere meer aandacht zijn voor economie en recht. 
Deze activiteiten zullen voor zowel Politicologie: IBO studenten als voor Politicologie studenten 
interessant zijn. 
 
Di t jaar zal extra bijzonder zijn door de lustrumactiviteiten die plaats zullen vinden. Meer informatie 
over het lustrum zal volgen bij de Tussentijdse ALV op 15 februari 2016.  
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2.2 Aansluiting 
Het bestuur streeft dit jaar naar het vergroten van de aansluiting met verenigingen, het instituut en 
de maatschappij. Het bestuur hecht veel waarde aan de band met de gang- en zusterverenigingen 
van de SPIL; met deze verenigingen hoopt het bestuur dan ook veel samen te werken dit jaar. Zo wil 
het bestuur het gangverenigingenfeest weer in het leven roepen en de communicatie goed 
behouden middels onder meer organen als de VerO. Bovendien wordt momenteel de mogelijkheid 
tot gezamenlijke acquisitie met de gangverenigingen verkend. Ook streeft het bestuur naar een extra 
activiteit in samenwerking met haar zusterverenigingen.  
 
Het bestuur streeft naar een goede band met het instituut. In lijn van het 34ste bestuur der SPIL 
organiseert het bestuur een lunch voor medewerkers van het instituut. Daarnaast het bestuur de 
medewerkers graag uitnodigen op één van onze pubquizzen. Goede communicatie met het instituut 
i s belangrijk. Aangezien de commissaris Onderwijs dit jaar ook zitting neemt in de 
Opleidingscommissie, zal hij op deze manier een aanspreekpunt zijn voor de Politicologie en 
Pol iticologie: IBO studenten omtrent studie-gerelateerde zaken. 
 
Ook wil het bestuur meer aansluiting met de maatschappij creëren, door meer contact op te zetten 
met maatschappelijke organisaties. Zo organiseert de commissie Faciliteiten een bandjesavond, 
waarvan de opbrengst naar het goede doel zal gaan. Het bestuur wil meer inspelen op de actualiteit. 
Zo zal  de commissie Binnenland bij het organiseren van activiteiten de actualiteit in acht nemen. 
Eveneens zal de link met de maatschappij meer opgezocht worden. 
 
Tot slot is de lustrumweek hét moment om aansluiting tussen jong en oud te bevorderen. De 
activiteiten zullen voor alle leden interessant zijn en daarom denkt het bestuur verschillende 
jaarlagen terug te zien bij deze activiteiten.  
 
Ook wordt er gekeken of er animo en middelen zijn voor een AlleJaarsWeekend, waarbij alle 
jaarlagen gezamenlijk een weekend weg gaan. 
 
2.3 Toekomst 
Aankomend jaar stelt het bestuur zich in het kader van toekomst twee doelstellingen: de leden meer 
inzicht geven in hun toekomstperspectief en de SPIL als vereniging toekomstbestendig maken. Ten 
eerste zal het bestuur ernaar streven de leden te informeren over hun carrièremogelijkheden en, 
wanneer mogelijk, ze in contact te brengen met bijvoorbeeld maatschappelijke instanties. Zo maakt 
het bestuur zich dit jaar hard voor een carrièreavond en een stageavond. Hierbij zal de aansluiting 
met de maatschappij wederom opgezocht worden. Op deze manier biedt het bestuur de leden 
inzicht in de mogelijkheden na hun studie. Ook zal dit jaar het contact met de alumni warm 
gehouden worden. Zij kunnen meer inzicht bieden in het toekomstperspectief voor de leden van nu. 
De secretaris en de commissaris Onderwijs zullen de alumni benaderen voor eventuele activiteiten 
als de stageavond en de carrièreavond. Bovendien zal de commissaris Onderwijs dit jaar de 
Alumnikrant voortzetten. 
 
Tevens zal het bestuur de commissieleden meer zelfstandigheid bieden. Via deze weg zullen zij 
vaardigheden ontwikkelen, die in de toekomst van pas zullen komen. Doordat het bestuur alle 
commissies waarvoor het bestuur dit nodig acht een onafhankelijk en professioneel e-mailadres 
heeft gegeven, wordt de zel fstandigheid van de commissies bevorderd. Dit is ook gunstig voor de 
toekomst van de SPIL. Zo kunnen formele contacten niet alleen door de commissaris onderhouden  
worden, maar ook door de commissieleden. Het bieden van extra zelfstandigheid aan de commissies 
i s een opstap naar eventuele onafhankelijke commissies in de toekomst van de SPIL. Dit zou van pas  
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kunnen komen, aangezien een nieuw commissiesysteem wellicht beter past bij het grote aantal 
leden dat de SPIL kent. Hiermee wordt een eerste stap gezet in het opvolgen van het advies van de 
Werkgroep Hervorming ALV (WHALV).  
De WHALV bracht tevens het advies uit om een Raad van Advies (RvA) op te richten. Het 35ste bestuur 
wi l graag dit advies opvolgen en legt daarom aan de ALV een wi jziging van het Huishoudelijke 
Reglement voor, waarin het bestaan van de RvA wordt vastgelegd. In de RvA zullen ervaren SPIL-
leden zi tting nemen, die het SPIL bestuur kunnen adviseren. Het bestaan van een RvA zorgt ervoor 
dat de continuïteit van de vereniging beter gewaarborgd wordt. Daarnaast voorkomt het dat 
besturen tegen hetzel fde probleem aanlopen en kan het bestuur bij de RvA terecht met 
verenigingsbrede of functie-specifieke vragen. Het 35ste bestuur ziet dit als een grote toevoeging.  
 
Tot slot zullen in samenwerking met de Lustrumcommissie de lustrumactiviteiten uitvoerig 
geëvalueerd worden, zodat het achtste lustrumbestuur en de Lustrumcommissie met de juiste 
informatie aan het lustrumjaar kunnen beginnen.  

 
3. Voorzitter 
“Given a chance, I’m gonna be somebody” – Kings of Leon  
 
3.1 Interne bestuurszaken  
Het i s de taak van de voorzitter om leiding te geven aan het bestuur. Hierbij is het belangrijk dat de 
voorzitter in ogenschouw neemt of de werkzaamheden van de bestuursleden aansluiten bij de 
algemene doelstellingen van de SPIL en de specifieke doelstellingen, die ‘SPILhouet' gesteld heeft. 
Daarnaast biedt de voorzitter een ondersteunende rol, indien daar behoefte aan is. De voorzitter zal 
di t jaar met ieder bestuurslid afzonderlijk minstens vier evaluatiegesprekken houden. In deze 
gesprekken komt duidelijk de mate van zelfstandigheid van de commissies ter sprake, opdat de 
voorzitter goed in de gaten kan houden of de commissieleden voldoende zelfstandige taken krijgen.                                                                        
 
3.2 Vertegenwoordiging  
Ten eerste i s het voor de voorzitter erg belangrijk dat ze duidelijk zichtbaar is naar haar leden toe. 
Aangezien de voorzitter dit jaar geen leiding geeft aan een eigen commissie, is het lastiger om direct 
in contact te komen met eerste- en ouderejaars. Vandaar dat de voorzitter ernaar streeft om op 
zoveel  mogelijk activiteiten en excursies mee te gaan, zodat ze goed zichtbaar is en de leden haar 
leren kennen. Op die manier wil de voorzitter ervoor zorgen dat ze ook door de leden gezien wordt 
als een belangrijk aanspreekpunt binnen de SPIL.  
 
Bovendien vertegenwoordigt de voorzitter de SPIL in verschillende externe verenigingen en 
overleggen, namelijk het Platform voor Politicologen (PvP), het Studieverenigingen Overleg Platform 
(StOP) en het VerenigingenOverleg (VerO). Hier behartigt de voorzitter de belangen van de SPIL en 
probeert ze door goede samenwerking gemeenschappelijke doelen te bereiken. Daarnaast is het 
belangrijk dat de voorzitter, in samenwerking met de secretaris, goed contact onderhoudt met het 
Instituut Politieke Wetenschap.  
 
3.2.1. Platform voor Politicologen (PvP) 
Het PvP i s het overkoepelende orgaan voor studieverenigingen politicologie in Nederland. Het PvP 
wordt bestuurd door de voorzitters van Machiavelli (Amsterdam), Ismus (Nijmegen) en de SPIL en de 
voorzitter en het bestuurslid Facultaire Zaken van EOS (Amsterdam). Eén van de belangrijkste taken 
van het PvP is het tot stand brengen van het PiP-congres, waarbij PiP staat voor Politicoloog in  
Perspectief. De vier verenigingen stellen hiervoor ieder twee commissieleden aan, die het PiP-
congres zullen organiseren. Tevens zal er dit jaar een Raad van Toezicht zijn, die de nieuwe PiP- 
commissie zal begeleiden bij het organiseren van het PiP-congres. Aangezien het PiP-congres dit jaar  
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in Leiden plaats zal vinden, wil de voorzitter, in samenwerking met de PiP-commissieleden vanuit de 
SPIL, zich extra inzetten om het congres te promoten onder de leden van de SPIL. Tot slot 
onderhoudt het PvP contact met de Nederlandse Kring voor de Wetenschap der Politiek (NKWP).  
 
Ook di t jaar streeft de voorzitter naar verdere professionalisering en uitbreiding van het PvP. Zo 
heeft het PvP zich voorgenomen om de PiP-website om te bouwen tot een algemene PvP-website, 
waarop nog steeds grote aandacht voor het PiP-congres zal zijn. Een PvP-website heeft als doel de 
bekendheid van het PvP te vergroten en informatie te verschaffen over het PvP naar derden toe. Dit 
laatste is belangrijk aangezien het PvP ernaar streeft om een tweede activiteit te organiseren. Indien 
hiervoor derden aangeschreven moeten worden, is het belangrijk dat er op internet informatie over 
het PvP beschikbaar is. De invulling van deze extra activiteit staat nog niet vast, maar de voorzitter 
streeft ernaar om een landelijke carrière- en netwerkavond te organiseren voor alle 
pol iticologiestudenten in Nederland. Indien dit van de grond komt, zal de voorzitter hier de 
commissaris Onderwijs uiteraard bij betrekken.   
 
3.2.2 VerenigingenOverleg (VerO) 
In het VerO overlegt de voorzitter met de assessor van de FSW en met de voorzitters van de 
gangverenigingen van de SPIL (Labyrint, Emile en Itiwana). Hier worden zaken besproken die voor de 
faculteit belangrijk zijn. Het biedt voor de voorzitter tevens de mogelijkheid om te overleggen met 
andere voorzitters over allerlei zaken. Hier heeft de voorzitter al veelvuldig gebruik van gemaakt en 
zal  dit blijven doen. Goede communicatie met de gangverenigingen is uitermate belangrijk, onder 
meer omdat de verenigingen veel van elkaar kunnen leren.  
 
3.3 Lustrum  
In 2016 viert de SPIL haar 7e lustrum. De hiervoor aangestelde lustrumcommissie heeft besloten 
begin april een grootse lustrumweek te organiseren. De volledige invulling van de lustrumweek zal 
later bekend gemaakt worden. De voorzitter is eindverantwoordelijk voor de lustrumcommissie en is 
dan ook regelmatig aanwezig bij vergaderingen van de lustrumcommissie, waar zij de voortgang van 
de commissie in de gaten houdt zonder zelf actief te participeren. De voorzitter zorgt tevens voor 
goede communicatie tussen de lustrumcommissie en het bestuur.  
 
3.4 Eerstejaarsweekend 
Ook de verantwoordelijkheid voor het Eerstejaarsweekend (EJW) valt dit jaar onder de voorzitter. Dit 
betekent onder meer dat de voorzitter de EJW-commissie samen zal stellen. Het 35ste bestuur is van 
mening dat deze verantwoordelijkheid bij voorkeur onder een bestuurslid valt dat voorheen actief is 
geweest in de EJW-commissie. Aangezien de penningmeester tevens de functie van commissaris 
Faciliteiten bekleedt, heeft het 35ste bestuur besloten dat de voorzitter deze verantwoordelijkheid op 
zich neemt. Uiteraard blijft goede communicatie over het EJW met de penningmeester zeer 
belangrijk.  
 
3.5 Overige activiteiten 
De voorzitter zal net zoals voorafgaande jaren de Actieve Ledendag organiseren. De leden die zich dit 
jaar actief voor de SPIL in zullen zetten, worden op die dag op een leuke wijze bedankt. 
Tot slot houdt de voorzitter, in samenwerking met de secretaris, zich bezig met de oprichting van de 

Raad van Advies.   

 

4. Secretaris & Commissaris Almanak 
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4.1 Secretaris  
“Don’t worry about your future, or worry, but know that worrying is as affective as trying to solve an 
Algebra equation by chewing bubblegum.” – Baz Luhrmann  
 
Momenteel  tel t de SPIL 1035 leden. Dit aantal leden is, dankzij het vorige bestuur, als het goed is, vrij 
van personen die nog steeds onterecht in het ledenbestand stonden. Ook dit jaar is het een streven 
om het ledenbestand zo goed mogelijk op orde te houden, en zal de secretaris zorgvuldig met het 
ledenbestand omgaan. Bovendien zullen er regelmatig back-ups gemaakt worden, zodat er bij een 
eventuele storing in de toekomst geen nieuwe problemen zullen ontstaan. Ook zal de secretaris zoals 
ieder jaar verantwoordelijk zijn voor de communicatie met haar leden. Aangezien de functie van 
secretaris dit jaar niet gecombineerd is met de functie van Promotie, zal de secretaris voor de 
nieuwsbrieven een nauwe samenwerking aangaan met de commissaris Promotie. Hij zal de 
aankondigingen en promotionele teksten voor de activiteiten van iedere maand leveren, en de 
secretaris zal verantwoordelijk zijn voor de meer algemene stukken en het promoten van eventuele 
relevante en interessante activiteiten van derde partijen. Daarnaast zal de secretaris het contact met 
de reünisten verzorgen. Zij zullen betrokken gehouden worden bij de SPIL door de speciale 
reünistennieuwsbrieven, die drie keer per jaar zullen verschijnen. 
 
Ook di t jaar zal het bestuur het advies van de Werkgroep Hervorming Algemene Ledenvergadering 
(de WHALV) opvolgen. De Beleids-ALV en de Tussentijdse ALV zullen plaatsvinden in aansluiting op 
col leges van eerstejaars studenten. Bovendien zal er eten aanwezig zijn, zodat de ALV’s  aantrekkelijk 
bl ijven voor de leden. Ten tweede achtte de WHALV het, met een blik op de waarborging van 
continuïteit van de vereniging, raadzaam om een Raad van Advies op te richten. Het bestuur heeft 
besloten ook dit advies na te leven en een Raad van Advies op te richten. Deze Raad zal adviserend 
zi jn van aard en zal bestaan uit ervaren SPIL-leden. Gezien het feit dat het vorige bestuur het 
Huishoudelijk Reglement (HR) al grondig heeft doorgekeken op fouten, zal er daarom een wijziging 
plaatsvinden met betrekking tot de Raad van Advies, maar zijn er nog geen plannen om andere HR-
wi jzigingen aan te brengen.                                                                                                                                                                                                                        
 
In het kader van ‘toekomstperspectief’ vindt het 35ste bestuur het van belang dat er meer contact zal 
zi jn met alumni. Gezien de ervaring die zij in de afgelopen jaren opgedaan hebben, is het 35ste 
bestuur ervan overtuigd dat contact tussen alumni en studenten van nu zeer waardevol kan zijn voor 
de leden en hun plannen voor de toekomst. De secretaris zal dan ook haar best doen om het contact 
met de alumni meer op te pakken en in samenwerking met de commissaris Onderwijs meer 
activiteiten te organiseren voor leden en alumni. De alumni zullen bijvoorbeeld uitgenodigd worden 
om hun verhaal te doen bij de stageavond en de carrièreavond, om zo de studenten een beeld te 
kunnen bieden van waar zij later terecht kunnen komen op de arbeidsmarkt. 
 
Tot slot biedt het lustrumjaar de leden een mogelijkheid te vieren dat de SPIL al 35 jaar een verrijking 
van de studie Politicologie biedt. Dit lustrum was echter niet mogelijk geweest zonder alle besturen 
die zich hebben ingezet voor de vereniging. Mede om deze reden, zal de secretaris daarom dit jaar 
met plezier een oud-besturenborrel organiseren, om hen te bedanken.  
 
4.2 Commissaris Almanak 
“Opzij, opzij, opzij, maak plaats, maak plaats, maak plaats. We hebben ongelofelijke haast.” – 
Herman van Veen 
 
Ook di t jaar zal de SPIL een uitgebreid jaaroverzicht bieden in haar almanak. De almanak blijkt al een 
aantal jaren een zorgenkindje te zijn van de SPIL, en dat wil de commissaris Almanak dit jaar 
voorkomen. De commissaris kiest er daarom voor een strak tijdsschema in te stellen en ervoor te 
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zorgen dat de taken voor de commissieleden over het gehele jaar verdeeld zijn, zodat het een minder 
stressvol jaar zal worden en er op tijd een almanak klaar zal liggen. Dit betekent dat de almanak dit 
jaar gepresenteerd zal worden bij de Wissel-ALV. In het kader van ‘toekomstperspectief’ zal de 
commissaris almanak haar commissieleden motiveren om verschillende vaardigheden te leren, die in 
de toekomst nog vaak van pas zullen komen. Het gaat hierbij om zowel communicatieve als 
technische vaardigheden. Zo zullen de commissieleden een workshop krijgen voor de software waar 
zi j  mee werken, en zal ieder commissielid meer zelfstandigheid krijgen om zelf personen aan te 
schrijven.  
 
Bovendien zal ook in de almanak het lustrumjaar niet zomaar voorbijgaan. De commissie streeft 
ernaar om niet alleen aan dit jaar, maar ook aan de rijke geschiedenis die de SPIL nu al kent, 
aandacht te besteden in verschillende vormen.  
 
5. Penningmeester & Commissaris Faciliteiten 
 
5.1 Penningmeester 
“I got bills I gotta pay. So I’m gon’ work, work, work every day.”– Lunchmoney Lewis 
 
5.1.1 Contributie  
De penningmeester is verheugd te kunnen vertellen dat vrijwel alle wanbetalers en leden die al 
ui tgeschreven hadden moeten zijn, uit het ledenbestand verwijderd zijn. Samen met de secretaris 
heeft de penningmeester besloten de contributie rond november te innen, waarbij de leden ruim van 
tevoren hiervan op de hoogte gesteld zullen worden. Het najaar is een goede tijd om de contributie 
te innen, aangezien de meeste activiteiten voor de leden dan nog georganiseerd moeten worden. 
Ook wordt er zo nog een marge ingebouwd, mogen er complicaties optreden bij het innen. 
 
5.1.2 KasCo 
De KasCommissie controleert halfjaarlijks het functioneren van de penningmeester en doet hierbij 
verslag aan de ALV door middel van een kasverslag. 
De penningmeester acht het belangrijk om goed contact te onderhouden met de KasCo, omdat het 
essentieel is dat het overzicht van inkomsten en uitgaven te allen tijde op orde is. 
De KasCo bestaat dit jaar uit Jip Stam en Jaap Valkenburg. 
 
5.1.3 StudyStore 
De StudyStore is een belangrijke inkomstenbron van de SPIL en de penningmeester vindt het dan ook 
erg belangrijk dat het contact met de StudyStore goed en intensief blijft. De penningmeester zal het 
contact onderhouden door middel van de financiële controle op de boekverkoop. Deze boekverkoop 
vindt in logistieke zin zonder tussenkomst van de SPIL plaats. Doordat het huidige contract met 
StudyStore op 1 januari 2016 afloopt en het nieuwe contract helaas minder gunstig is, zal de 
sponsoring vanuit StudyStore voor de SPIL vanaf januari dalen. Voor het 35ste bestuur zal dit gaan om 
een vermindering van ruim €2000,-. Het gaat om een contract van drie jaar, waarbij de inkomsten 
voor 2016 9% zullen zijn, voor 2017 7% en voor 2018 ook 7%. Vergeleken met andere concurrenten 
was dit de beste deal en is dit dus ook voor toekomstige besturen de beste oplossing. 
 
5.1.4 LustrumDoordat de SPIL komend jaar haar lustrum viert, zijn er extra activiteiten en dus ook 
extra uitgaven. De afgelopen 5 jaar is er een bedrag van € 8.911,97 gespaard en heeft de 
LustrumCommissie een bedrag van € 7.411,97 tot haar beschikking. Er is namelijk gekozen om  € 
1.500,- te reserveren voor de Lustrum Lange Reis. De penningmeester is ervan overtuigd dat er met 
di t extra bedrag een mooie lustrumreis neergezet kan worden, zonder de LuCo hierdoor de kans te 
ontnemen om een mooi  lustrum neer te zetten. 
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Door deze extra uitgaven heeft de penningmeester als taak om goed contact te onderhouden met de 
penningmeester van de LuCo en om tijdens de Tussentijdse-ALV de gemaakte lustrumbegroting door 
de penningmeester van de LuCo te presenteren aan de leden. 
 
5.2 Commissaris Faciliteiten 

“I got mouths I gotta feed, So I’m gon’ make sure everybody eats.” – Lunchmoney Lewis 
 
5.2.1 Activiteiten 
Voor een groot deel  zal de commissaris Faciliteiten dit jaar de activiteiten van vorig jaar inplannen. Er 
zul len vier feesten plaatsvinden, waarvan het eerste feest reeds is geweest, een SPIL-B.I.L. feest in 
november, het Krokusklasfeest en een gangverenigingenfeest. Daarnaast zullen de SPIL-borrels elke 
maand plaatsvinden in café Storm, aangezien deze kroeg nog steeds erg goed bevalt. Wel heeft de 
commissaris het idee dat het animo voor borrels afneemt naarmate het jaar vordert. Er zullen dan 
ook meer speciale borrels plaats gaan vinden, zoals een kroegentocht, in overleg met café Storm.  
Andere activiteiten die plaats gaan vinden, zijn het rellen met de ME, een ouderdag/-avond, 
pubquizzen en tv-uitzendingen. Rellen met de ME zal eerder in het jaar plaats gaan vinden, aangezien 
het animo vorig jaar jammer genoeg niet hoog was. Dit heeft de vorige commissaris de huidige 
commissaris ook geadviseerd. Er zullen dit jaar twee pubquizzen plaatvinden; één waarvoor de 
medewerkers van het instituut ook uitgenodigd zijn  en één met de B.I.L., voorafgaand aan het SPIL-
B.I.L. feest. De ouderdag/-avond zal plaatsvinden in het voorjaar. In overleg met de commissie wordt 
besloten  of het een dag- of avondactiviteit wordt. 
 
Veranderingen ten opzichte van vorige jaren zijn ten eerste de vermindering van het aantal 
fi lmavonden. Doordat er soms zo veel activiteiten in een periode gepland staan, gaan de filmavonden 
hier duidelijk aan onderdoor. De commissaris heeft daarom gekozen voor twee filmavonden, bij 
V.S.L. Catena. Ten tweede zal de commissaris dit jaar geen gala organiseren, maar wil zij wel een 
bandjesavond organiseren met de commissie. Hiervoor is overlegd met de B.I.L. en zij stonden hier 
erg voor open. De commissaris is ervan overtuigd dat het een groter succes kan worden als de B.I.L. 
meedoet in de organisatie, dan wanneer de SPIL dit alleen doet. Om binnen het beleid het 
maatschappelijk vlak naar voren te laten komen, heeft de SPIL aan de B.I.L. voorgesteld de opbrengst 
van de avond te doneren aan een goed doel. De commissaris verwacht dat er hierdoor nog meer 
animo zal zijn. 
 
5.2.3 Commissie 
De commissie Faciliteiten bestaat dit jaar uit vijf leden plus de commissaris. Conform het beleid en 
vanwege het drukke takenpakket van de commissaris Faciliteiten in combinatie met de functie 
penningmeester, streeft de commissaris ernaar de commissie zo zelfstandig mogelijk te maken. Zij 
zul len dan ook zelf veel activiteiten op zich nemen, waar de commissaris natuurlijk op toeziet. Ook op 
de activiteiten zelf zal de commissie beter het aanspreekpunt kunnen zijn, aangezien ze de 
activiteiten zelf organiseren. De commissaris heeft er vertrouwen in dat de activiteiten in goede 
handen zijn bij de commissieleden.  
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6. Commissaris Binnenland en ICT 
 
6.1 Commissaris Binnenland 
“Sometimes you reach what’s real just by making believe” – Carrie Underwood 
 
Di t jaar zal gestreefd worden 14 inhoudelijke activiteiten neer te zetten. De commissaris houdt er 
rekening mee dat, om zoveel mogelijk leden te bereiken voor de activiteiten, in de lustrumweek en in 
de week na het lustrum geen activiteiten georganiseerd kunnen worden. Het doel van de activiteiten 
i s om zoveel mogelijk leden de politieke praktijk te laten zien. Hierbij is een brede interpretatie van 
wat politiek is van het grootste belang. Daarom zal gestreefd worden naar activiteiten, die 
bi jvoorbeeld met recht of economie van doen hebben. Door het organiseren van deze nieuwe 
activiteiten zullen de activiteiten voor alle jaarlagen interessant blijven. 
 
6.1.1 Verhouding Politicologie / Politicologie: IBO 
De commissaris vindt het belangrijk dat alle activiteiten zowel Politicologie als Politicologie: IBO 
studenten aanspreken. Naast het organiseren van de meer gangbare activiteiten zoals excursies naar 
het Binnenhof en het Ministerie van Buitenlandse Zaken, zal daarom de actualiteit nauwgezet  
gevolgd worden en zal gestreefd worden activiteiten rondom actuele thema’s te organiseren. De  
excursie naar COA Katwijk die inmiddels plaats heeft gevonden, is hier een mooi voorbeeld van.  
Hoewel  het aantal studenten dat Politicologie: IBO studeert de afgelopen jaren steeds gegroeid is en 
het aantal Politicologiestudenten redelijk gelijk gebleven is, acht de commissaris het niet 
noodzakelijk de inhoud van de activiteiten hierop aan te passen. Dit heeft twee redenen. Ten eerste 
bl ijkt uit het verleden dat de verhouding Politicologie / Politicologie: IBO redelijk gelijk blijft bij 
activiteiten. Er zijn relatief niet meer IBO-deelnemers, hoewel er wel meer IBO-studenten zijn. Ten 
tweede denkt de commissaris dat de studierichting niet van belang is wanneer politiek breder 
geïnterpreteerd zal worden.  
 
6.1.2 Commissie 
De commissaris prijst zichzelf gelukkig met een gemotiveerde, creatieve en vooral enthousiaste 
commissie, waarin zij alle vertrouwen heeft. In het kader van de zelfstandigheid zal de commissaris 
de verantwoordelijkheid voor alle excursies die in 2016 plaats zullen vinden, overdragen aan de 
commissie. Uiteraard zal hier op toegezien worden door de commissaris, die dit alles in goede banen 
zal  leiden, maar het initiatief en de organisatie zullen bij de commissie liggen.  
 
6.1.3 Dieslezing 
In de l ijn van het 34ste bestuur der SPIL zal ook dit jaar een Dieslezing plaatsvinden. De commissaris 
heeft zich er hard voor gemaakt een prominente spreker binnen te halen en is momenteel druk bezig 
om al les in orde te maken voor het bezoek van Anouchka van Miltenburg, voorzitter van de Tweede 
Kamer. De Dies zal middels de lezing groots gevierd worden. De commissaris hoopt veel leden te 
mogen begroeten bi j de lezing. 
  
6.2 Commissaris ICT 
“In every job that must be done, there is an element of fun” – Mary Poppins 
 
De commissaris ICT houdt zich bezig met het onderhouden van de website. De teksten op de website 
zul len geschreven worden in overleg met de commissaris Promotie. De commissaris zal zelf de leden 
op de hoogte houden van stage mogelijkheden en andere studie-relevante activiteiten op de 
websi te. 
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Doordat de website recent vernieuwd is, zal de commissaris zich voornamelijk bezighouden met het 
bi jhouden van de website, zonder grote wijzigingen door te voeren. Er is met deze omstandigheden 
geen behoefte aan een commissie ICT. Deze is dan ook niet aangesteld. 
 
De leden zullen via de website op de hoogte gehouden worden van wat er speelt en aan welke 
activiteiten zij deel kunnen nemen. Ook zullen zij activiteiten live kunnen volgen, door de installatie 
van een Twitter-feed op de website. Achteraf zal de commissaris verslagen van de activiteiten op de 
websi te plaatsen, zodat alle leden terug kunnen lezen hoe de activiteit was. 
 
6.2.1 Applicatie 
Op aanbeveling van de e.t. commissaris ICT zou de commissaris graag afstand doen van de applicatie. 
De applicatie bleek onhandig in gebruik, was erg duur en was daarnaast met slechts 0,3 bezoekers 
per dag niet succesvol. Door intensiever gebruik van de website, Facebook en Twitter acht de 
commissaris de applicatie niet langer van waarde. Bij instemming van de ALV zal het contract met 
Socie per 1 november beëindigd worden, waardoor een aanzienlijk bedrag uitgespaard zal worden. 
 
6.2.2 Acquisitie op de site 
De commissaris zal, in overleg met de commissaris Acquisitie, de mogelijkheden tot adverteren en 
samenwerken voor zakelijke contacten op de website inzichtelijk maken. Op deze manier hoopt het  
bestuur meer bedrijven en organisaties te bereiken die potentieel interessant zijn voor de leden. Ook 
 zal  de merchandise inzichtelijk gemaakt worden voor de leden. Zo kunnen zij zien welke artikelen zij 
 aan kunnen schaffen, en tegen welke prijs dit kan. 
 
6.2.3 E-mail 
Om de commissieleden van alle commissies meer zelfstandigheid te geven, is het van belang dat zij 
op een efficiënte manier kunnen communiceren met formele contacten. Een eerste stap om dit te 
realiseren is het toewijzen van professionele e-mailadressen aan de commissies. De commissaris 
heeft daarom voor alle commissies een e-mailadres gecreëerd op het domein spilplaats.nl.  
 
7. Commissaris Buitenland & IAPSS 
 
7.1 Commissaris Buitenland 
“Ik neem je mee, ik neem je mee op reis” – Gers Pardoel 
 
Onder het takenpakket van de commissaris Buitenland vallen de buitenlandse excursie en reizen. Zo 
wordt elk jaar een excursie naar Brussel georganiseerd door de commissaris Buitenland. Ook de korte 
en lange reis die jaarlijks plaatsvinden zullen door de commissaris Buitenland worden georganiseerd. 
 
7.1.1 Korte Reis 
De Korte Reis, van 25 tot en met 31 januari 2016, zal gaan naar Berlijn, Duitsland. Er is gekozen om 
per bus af te reizen naar deze bestemming. Vanwege het budget en de aangepaste kosten voor 
bagage bleef een reis per bus als enige mogelijkheid over om de reis financieel haalbaar te maken.  
 
Het aantal deelnemers voor de korte reis is 40. Deze deelnemers zullen geselecteerd worden via 
hetzel fde systeem als voorgaande jaren. Geïnteresseerde leden kunnen een motivatiebrief inleveren, 
die wordt beoordeeld door de commissaris Buitenland, een oud-bestuurslid en een medewerker van 
de Universiteit Leiden. Voor deze brief zal de commissaris Buitenland criteria opstellen.  
 
De bestemming voor de korte reis is vastgesteld aan de hand van de volgende criteria: 

 Pol itieke relevantie: de opkomende problemen rondom de vluchtelingencrisis in Duitsland; 
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 Pol iticologische relevantie: de politieke structuren in Duitsland, zoals bijvoorbeeld het 
kiesstelsel. Daarnaast de macht van Duitsland in de internationale gemeenschap, met name 
Europa; 

 Culturele relevantie: Berlijn is rijk aan cultuur. Er zijn talrijke musea over de geschiedenis, 
met betrekking tot de DDR, de wereldoorlogen en de kunstgeschiedenis van Berlijn en 
Duitsland. Daarnaast biedt de stad genoeg trekpleisters zoals East-Side Gallery en de 
Brandenburger Tor; 

 Financiële haalbaarheid: met het gekozen vervoer en het geboekte hostel zit de commissie 
onder het budget en i s de reis dus financieel haalbaar; 

 Waarborging veiligheid: het Ministerie van Buitenlandse Zaken geeft aan dat er geen 
vei ligheidsrisico’s zijn 
 

Berl ijn voldoet volgens de commissaris Buitenland en de commissie als bestemming van de Korte 
Reis 2016 aan deze criteria.  
 
7.1.2 Lange Reis 
De Lange Reis van dit jaar zal plaatsvinden tussen 27 juni 2016 en 11 juli 2016. De exacte data zullen 
op een later moment bekend worden gemaakt. Het doel van de commissaris en de commissie 
Buitenland is om de Lange Reis buiten Europa plaats te laten vinden. De commissaris wil er ook naar  
streven de reis dit jaar niet naar Azië te laten gaan, omdat de SPIL hier afgelopen jaren al is geweest. 
Daarnaast zouden de commissaris en de commissie het graag zien dat de reis extra bijzonder wordt  
aangezien het een lustrumjaar is. Hoe de lustrumreis bijzonder wordt gemaakt, zal in samenwerking  
tussen de commissaris en de commissie bepaald worden. De criteria die gebruikt zullen worden voor  
de Lange Reis zijn hetzelfde als voor de Korte Reis: 

 Pol itieke relevantie; 

 Pol iticologische relevantie; 

 Culturele relevantie; 
 Financiële haalbaarheid en 

 Waarborging veiligheid 
 

Het aantal deelnemers voor de lange reis is maximaal 30. Voor de deelnemers zal dezelfde 
selectieprocedure worden gebruikt als bij de Korte Reis: leden die mee willen, kunnen een 
motivatiebrief inleveren, die beoordeeld zal worden door de commissaris Buitenland, een oud-
bestuurslid en een medewerker van de Universiteit Leiden. De criteria voor deze motivatiebrief 
zul len door de commissaris worden opgesteld.  
 
Bi j  het ophogen van de deelnemersbijdrage naar €700,- in 2013-2014 is de SPIL-bijdrage naar €140,- 
gegaan. Aangezien dit jaar een lustrumreis is en er gestreefd wordt naar een extra bijzondere reis, 
heeft de commissaris samen met het bestuur ervoor gekozen om €50,00 per deelnemer te 
reserveren vanuit het lustrumgeld. Dit gaat dus in totaal om een bedrag van €1500,-. De commissaris 
heeft in overleg met het bestuur en de lustrumcommissie besloten dat wanneer blijkt dat de 
commissaris niet het volledige bedrag nodig heeft, dit uiteraard in de lustrumweek gestopt zal 
worden. Ook is er de mogelijkheid het budget te vergroten met de subsidie van het instituut en de 
subsidie van de Commissie Algemene Subsidies StudentenActiviteiten (CASSA) van het Leids 
Universiteits Fonds (LUF). 
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7.1.3 Brusselexcursie 
De Brusselexcursie zal dit jaar plaatsvinden op 26 en 27 november. Er is voor deze data gekozen 
omdat 27 november een collegevrije dag is. Op deze manier zullen zoveel mogelijk leden de kans 
kri jgen mee te gaan, aangezien het aantal gemiste colleges beperkt wordt. De excursie zal door de 
commissaris Buitenland en twee commissieleden uit de commissie Buitenland georganiseerd 
worden. Er is plaats voor 40 deelnemers, die zich zonder verdere inschrijfcriteria via de website 
kunnen inschrijven; de deelnemers zullen op volgorde van inschrijving geplaatst worden. De kosten 
voor de Brusselexcursie zullen maximaal €55,- per deelnemer bedragen. Het exacte bedrag volgt nog.  
 
7.1.4 Commissie 
De commissaris streeft naar een intensieve samenwerking met de commissie Buitenland. Vorig jaar 
heeft de commissie zowel voor als tijdens de reis veel verantwoordelijkheden gekregen en dit is zeer 
bevallen. Zo zal ook dit jaar weer het systeem gebruikt worden waar twee commissieleden hun eigen 
dag(en) krijgen en die dag samen verantwoordelijk zijn voor de informatie aan de deelnemers over 
de afspraken. Tevens zullen zij ervoor zorgen dat de deelnemers op de locatie aankomen. Op deze 
manier zullen de commissieleden ook tijdens de reis actief betrokken zijn en een aanspreekpunt 
vormen voor de deelnemers.  
 
7.2 Commissaris IAPSS 
“I’m standing on the edge and I don’t know what else to give.” – Enrique Iglesias 
 
IAPSS i s een internationaal overkoepelend platform met als leden studieverenigingen van over de 
hele wereld. Dit jaar zullen er twee ACGA’s  (Academic Conference – General Assembly) plaatsvinden. 
In september 2015 was de Autumn Convention in Praag en in april 2016 is het World Congress in 
Berl ijn. 
 
De Autumn Convention in Praag is dit jaar niet bezocht. Er was bij deze ACGA dan ook geen General 
Assembly, maar alleen een dag van IAPSS consulations. Dit heeft te maken met de General Assembly  
van 2015 in Londen. Deze is halverwege afgebroken, toen er problemen ontstonden in de 
communicatie. 
 
De commissaris heeft er voor gekozen dit jaar geen commissie IAPSS te vormen en om niet af te 
reizen naar het World Congress. Dit naar aanleiding van de rare wending tijdens de GA in Londen. 
Daarnaast vindt het Congress plaats in de week van het Lustrum en heeft het dezel fde bestemming 
als de Korte Reis 2016. Mocht er in Berlijn wel een GA zijn, dan zal er online gestemd kunnen 
worden, waardoor de SPIL toch betrokken zal blijven. De commissaris zal de ontwikkelingen bij IAPSS 
in de gaten houden, zodat de leden hiervan op de hoogte gebracht kunnen worden. Op deze manier 
kunnen geïnteresseerde leden toch gaan, indien zij dit willen. De commissaris zal deze reis dan niet 
begeleiden, maar wel nauw contact houden met leden die gaan, zodat er toch bekend is hoe het 
Congress verloopt.  
 
Er i s wel geld begroot voor het lidmaatschap, omdat de commissaris en het bestuur van mening zijn 
dat IAPSS een mooi initiatief is waar veel mee gedaan en bereikt kan worden. Het zou zonde zijn als 
door een nare gebeurtenis en een slechter jaar dit zou ophouden. Verder is er intensief contact met 
Machiavelli over een gezamenlijk standpunt met betrekking tot de huidige stand van zaken. Mochten 
er relevante ontwikkelingen zijn, dan zal de commissaris de leden hier via de nieuwsbrief van op de 
hoogte brengen.  
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8.1 Commissaris Onderwijs 
“We don’t need no education” – Pink Floyd 
 
Binnen het takenpakket van de commissaris Onderwijs vallen de verantwoordelijkheid voor de 
boekverkoop, het organiseren van studie-ondersteunende activiteiten en de evaluatie van de vakken. 
Daarnaast is de commissaris Onderwijs het aanspreekpunt voor leden, wanneer zij kampen met 
kwesties die gerelateerd zijn aan het onderwijs. 
 
8.1.1 Boekverkoop 
Daar de commissaris Onderwijs op de hoogte is van het feit dat het huidige boekcontract met 
StudyStore per 1 januari 2016 zal aflopen, heeft de commissaris zich al ingezet om zowel op het 
gebied van financiën als op dat van het serviceniveau een acceptabel contract te bedingen. Aan de 
hand van de huidige vorderingen kan worden gezien dat in de vooruitzichten financieel gekort zal 
moeten worden op de boekeninkomsten, maar door de onderhandelingen met StudyStore tot een 
meer dan acceptabele uitkomst is gekomen. Dit houdt in dat ten opzichte van het vorige jaar de 
sponsoring vanuit StudyStore het tweede deel  van het jaar met 1% zal afnemen, naar 9%. Op de 
lange termijn (jaar 2 en 3 van het contract) zal de sponsoring vastliggen op 7%. De commissaris zal er 
di t jaar alles aan doen om ervoor te zorgen dat er geen overlast voor de leden zal ontstaan met 
betrekking tot de boekverkoop door de contractwisseling. Aangezien de samenwerking met 
StudyStore door het nieuwe contract structureel zal zijn, zal dit jaar in overleg met StudyStore de 
mogel ijkheden bekeken worden voor een webshop, waarin door de leden tweedehands 
studieboeken kunnen worden gekocht en verkocht. 
 
8.1.2. Commissie 
Na de inhamering van de commissies tijdens de Wissel-ALV, is de commissaris zeer tevreden 
gebleken met de samenstelling en inzet van de commissie Onderwijs. De commissaris neemt zich 
voor di t jaar veel initiatief en verantwoordelijkheid bij de commissieleden te leggen, daar hij alle 
vertrouwen in hen heeft. De algehele organisatie van de verschillende activiteiten die worden  
georganiseerd onder de commissaris Onderwijs, zal dan ook merendeels vallen onder de 
verschillende commissieleden. Ook binnen de Onderwijsevaluatie zullen de commissieleden een 
belangrijke positie innemen, daar zij vaak het beste zicht hebben op bepaalde vakken. De  
verantwoordelijkheid voor de boekverkoop zal daarentegen te allen tijde onder de commissaris  
vallen, aangezien hierbij consistentie en adequaat reageren van belang zijn. 
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8.1.3. Activiteiten 
De commissaris Onderwijs zal zich dit jaar volop inzetten om meer activiteiten van verschillende aard 
te organiseren onder zijn verantwoordelijkheid. Allereerst zal de commissaris zich hard maken voor 
het organiseren van verschillende studie-ondersteunende workshops, welke vaak tot stand zullen 
komen in samenwerking met de POP-Corner en AthenaStudies. AthenaStudies zal naast de 
workshops bijlessen geven aan de studenten, welke door middel van de samenwerking met de SPIL 
ook juist de leden kan helpen bij hun studie. Naast deze workshops zal er naar alle waarschijnlijkheid 
ook di t jaar een SPIL-miniMUNCongres georganiseerd worden, welke naar wens van de commissaris 
eventueel  wordt georganiseerd met verschillende verenigingen. Ook het organiseren van een 
carrièreavond en stageavond behoort tot de plannen van de commissaris Onderwijs, waarbij deze 
eerste in de stoute dromen van de commissaris landelijk georganiseerd zou kunnen worden. Een 
volgende wens van de commissaris is het voorzetten van een mastercomité, welke in essentie met 
het toezien van de commissaris Onderwijs haar eigen activiteiten zal organiseren. Ook heeft de 
commissaris van de commissie vernomen dat deze zeer enthousiast is om ook dit jaar zowel een 
col legeboot als een kroegcollege te organiseren en de commissaris zal zich dan ook hard maken om 
deze te realiseren. Ook is het mogelijk dat er nog meer studie-relevante activiteiten zullen worden 
georganiseerd, daar op dit gebied de vrijheidsruimte aan de commissie is gegund en zij hieraan 
invulling zullen geven.  
 
8.1.4 Alumnibeleid  
Activiteiten voor alumni zijn altijd een speerpunt onder de commissaris Onderwijs geweest en de 
huidige commissaris Onderwijs zal graag ook dit jaar de speer vastnemen en zich inzetten om een 
activiteit voor alumni te organiseren. Hieraan kan eventueel organisatorisch invulling gegeven 
worden door de samenwerking met andere commissies. Hiernaast zal de commissaris zich 
vastpinnen op het dit jaar uitgeven van een alumnikrant, met als doel het geven van een vooruitblik 
op het leven na de studie. Om deze krant invulling te geven, zal contact worden gezocht met 
verschillende alumni van de studie met de vraag of zij hun ervaringen met de SPIL en haar leden 
zouden wi llen delen. Aan de hand van deze ervaringen zal de commissie Onderwijs zich inzetten om 
de alumnikrant te realiseren. 
 
8.1.5 Evaluatie 
Om de leden tegemoet te komen in hun studie zal de commissaris zich inzetten om een hulp te zijn 
wanneer er problemen zijn binnen de bachelor vakken. Om op effectieve wijze deze problemen vast 
te stellen zal de commissaris in samenwerking met zijn commissie momenten organiseren waarop 
leden hun waarnemingen kunnen uiten. De commissaris kan zich vervolgens focussen op juist deze 
onderwerpen. Deze momenten van evaluatie zullen daar waar mogelijk aansluitend aan colleges 
worden georganiseerd en door het aanbieden van een lunch en aansporing hoopt de commissaris 
dat studenten voldoende worden geënthousiasmeerd. De informatie die op deze momenten zal 
worden vergaard, zal worden gebruikt om een handboek te schrijven voor komende eerstejaars over 
hoe zi j  moeten omgaan met de nieuwigheden van de verschillende vakken en universitaire 
werkwijze. Deze zal naar planning begin volgend jaar worden gepubliceerd en accessibel zijn voor de 
eerstejaars. Als laatste evaluerend puntje zal de commissaris ook tot doel hebben de samenwerking 
tussen de SPIL en de opleidingscommissie te verbeteren, daar beide zich inzetten voor hetzelfde 
goed.   
 
8.2 Commissaris Acquisitie 
“Money, money, money. Must be funny. In the rich man’s world” – ABBA  



39 

 

De commissaris Acquisitie zal dit jaar deels verantwoordelijk zijn voor de inkomsten van de 
vereniging en zal zich daarbij inzetten voor de merchandise van de SPIL. 
 
8.2.1 Financiën 
Daar de commissaris Acquisitie goed is geïnformeerd door de commissaris Onderwijs, is hij ervan op 
de hoogte dat de inkomsten van de SPIL door de boekverkoop de komende jaren zullen dalen. Om 
deze reden zal  de commissaris zich dit jaar samen met zijn commissie inzetten om nieuwe structurele 
partners te binden aan de vereniging. Ook zal er dit jaar contact worden gezocht met de 
verschillende gangverenigingen, opdat gezamenlijke acquisitie besproken kan worden. Dit is in de 
ogen van de commissaris een goed initiatief, omdat  door samenwerking van de verschillende 
verenigingen het collectief interessanter zal zijn voor externe partijen door het hogere ledenaantal. 
 
8.2.2 Merchandise 
Een belangrijke taak van de commissaris Acquisitie is de merchandise van de SPIL. De commissaris zal 
op di t gebied veel initiatief bij de commissie leggen, daar hij wel tot doel heeft gesteld, rekening 
houdend met de wensen van de leden, minstens 3 nieuwe artikelen op de markt te brengen. De 
nadruk zal daarbij gelegd worden op het belang van studie-relevante producten. De commissaris is 
daarnaast verantwoordelijk voor de commissievesten, die dit jaar worden uitgegeven aan 
verschillende commissies. Naast de algemene merchandise zal de commissaris inzetten op de 
samenwerking met de Lustrum Commissie en de merchandise die daaruit voortkomt. 
 
8.2.3 Samenwerking 
Voor de commissaris Acquisitie is de samenwerking met andere commissies ook zeer belangrijk. Dit 
jaar zal de commissaris zich dan ook inzetten om ondersteunend bij alle commissies, waaronder de 
eerder genoemde Lustrum Commissie en ook de commissie Buitenland, van belang te zijn. Hierbij 
kan gedacht worden aan zowel harde acquisitie, als merchandise, opdat de expertise binnen de 
commissie Acquisitie zo effectief mogelijk wordt gebruikt. 
 
9. Commissaris Debat & Promotie 
 
9.1 Commissaris Debat 
“Writing is an exploration. You start from nothing and learn as you go.” - E. L. Doctorow  
 
De commissie Debat biedt een platform aan Politicologie- en Politicologie: IBO-studenten om hun 
journalistieke en schriftelijke vaardigheden te ontwikkelen. Dit kan op verschillende vlakken 
gebeuren: door middel van het schrijven van achtergrondartikelen, opiniestukken, interviews, 
boekrecensies en columns. Het doel is om dit jaar vier edities uit te brengen in november, februari, 
april en juni.  
 
9.1.1 Hoofddoel 
Het hoofddoel van de commissie Debat is om het Debat door zo veel mogelijk mensen te laten lezen. 
De commissaris denkt dit te realiseren door in het Debat een grote variatie aan artikelen in de vorm 
van een rubriek, reportage of interview te bewerkstelligen, waarbij vanzelfsprekend kwaliteit en het 
semiwetenschappelijke karakter in acht worden genomen. De commissaris Debat streeft ernaar om 
in elke editie een groot interview te plaatsen met een persoon die interessant is voor de doelgroep. 
Tevens zal de reportage ‘een dag met’, die vorig jaar is geïntroduceerd, dit jaar doorgevoerd worden 
als vaste rubriek. Zodanig krijgen de lezers een beeld van de werkzaamheden van een beroep, dat zij 
wel licht later zullen vervullen. Met het oog op het semiwetenschappelijke karakter van het Debat zal 
de rubriek ‘Politieke wetenschap wereldwijd’ eveneens worden ingevoerd als vaste rubriek. Door een 
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grote diversiteit aan artikelen in de vorm van een rubriek, reportage of interview hoopt de 
commissaris dat het Debat zoveel mogelijk lezers aanspreekt. 
 
9.1.2 Commissie  
De commissaris Debat streeft er dit jaar naar om de commissieleden te laten groeien in hun 
schriftelijke vaardigheden. Dit hoopt hij op meerdere manieren te bewerkstelligen. Zo zal er 
al lereerst een extra brainstorm-vergadering rondom elke editie gehouden worden, waarbij de 
commissieleden elkaars onderwerp voor een artikel kunnen becommentariëren. Hierbij kunnen 
richtlijnen en tips door de gehele commissie aan een schrijver worden meegegeven, zodat deze rijk 
beladen begint aan het schrijven van een artikel. Zodanig wordt de commissie meer betrokken bij 
waarover precies geschreven wordt in het Debat.  
 
Daarnaast is er net als de afgelopen twee jaar een speciale eindredactie samengesteld, die zal helpen 
met het verbeteren van de spelling en grammatica en met de vormgeving van het tijdschrift. 
Wanneer een artikel is geschreven, zal de commissaris Debat samen met de eindredactie hier 
ui tgebreide feedback op geven. Door middel van het geven van tips en richtlijnen voor het schrijven 
van een artikel en het krijgen van feedback na het schrijven van een artikel, hoopt de commissaris 
Debat een groei  in het schrijven bij de commissieleden op gang te brengen. 
 
De excursie naar de Nederlandse pers en de schrijfworkshop van vorig jaar zijn door de commissaris 
Debat als zeer succesvol ervaren. Daarom hoopt de commissaris dit jaar de commissie wederom een 
ki jkje in het huidige journalistieke werkveld te bieden door een rondleiding bij de Nederlandse pers 
te laten verzorgen. Tevens zal er opnieuw een workshop over de basisvaardigheden van het schrijven 
en het doen van research worden georganiseerd.  
 
9.1.3 Inhoud & vormgeving 
Dit jaar zal er twee keer een editie met een bepaald thema dat uitgebreider aan bod komt, 
verschijnen. Verder zal de commissaris vanzelfsprekend waken voor een goede diversiteit aan 
onderwerpen van artikelen. Doordat de commissaris en de eindredactie de inhoud en de spelling bij 
elk artikel zullen controleren en verbeteren, hoopt de commissaris de kwaliteit van de geschreven 
stukken te optimaliseren.  
 
Wat betreft de vormgeving is er vorig jaar in het Debat een nieuwe weg ingeslagen. Zo is het formaat 
kleiner en is er meer gebruik gemaakt van kleuren en streamers (zeer korte tekst van een paar regels 
die los in de kolommen wordt gezet). Deze veranderingen zullen worden behouden. De vormgeving 
wordt dit jaar verder geprofessionaliseerd in de vorm van een grotere regelafstand, waardoor 
pagina’s minder vol en druk ogen. Ook zal er een kleine verandering plaatsvinden in het lettertype. 
De commissaris hoopt dat het Debat voor haar leden zodanig prettiger wordt om te lezen.  
 
9.2 Commissaris Promotie 
“Every picture tells a story, don’t it?” - Rod Stewart 
 
Voor een hoge opkomst bij de activiteiten is het belangrijk dat de activiteiten vaak en duidelijk 
gecommuniceerd worden naar de leden. Dit jaar is er wederom een commissie Promotie gevormd, 
die zich bezig zal houden met het maken van posters en foto’s en het up-to-date houden van de 
social media. De activiteiten van andere commissies zullen gepromoot worden op elke denkbare 
manier. 
 
9.2.1 Posters en foto’s                                                                                                                         
Een duidelijke huisstijl voor de posters is van groot belang, omdat het zo altijd goed zichtbaar is dat 
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het een poster van de SPIL betreft. De commissaris Promotie heeft er samen met zijn creatieve 
commissie voor gekozen om afstand te doen van de vorige huisstijl. Gezamenlijk is er vervolgens een 
nieuwe huisstijl voor de posters ontworpen. Ook is de commissaris Promotie van plan om de posters 
di t jaar op meerdere plekken op te hangen in de FSW. De mogelijkheden zijn momenteel nog beperkt 
tot het souterrain en een enkel  prikbord op de begane grond. De commissaris Promotie hoopt dit uit 
te breiden tot meer prikborden op de begane grond en ook op de vijfde verdieping, aangezien daar 
eveneens veel  leden van de SPIL zich bevinden. Zodanig streeft de commissaris ernaar dat de posters 
meer in het oog van de leden zullen springen.                                                                                    
De commissaris Promotie zal er samen met zijn commissie tevens verantwoordelijk voor zijn dat er 
bi j  elke activiteit foto’s worden gemaakt, die vervolgens op alle social media en op de website 
gedeeld kunnen worden. De commissaris Promotie zal ernaar streven dat dit telkens zo snel mogelijk 
gebeurt.  
 
9.2.2 Social media 
Bi jna alle communicatie van de SPIL naar haar leden toe gebeurt via social media. Deze moeten 
daarom te allen tijde - voor, tijdens en na activiteiten - up-to-date worden gehouden. Het grootste 
medium is momenteel Facebook, waar dit jaar dan ook veel gebruik van gemaakt zal worden. Er ligt 
een hoop verbetering in het gebruik van Twitter. De commissaris Promotie streeft ernaar dit medium 
dit jaar intensiever te gebruiken omtrent activiteiten van de SPIL. Ook leden die geen Twitter-account 
hebben, kunnen door de Twitter-feed op de website meelezen. LinkedIn zal dit jaar samen met de 
voorzitter beheerd worden, aangezien zij meer ervaren met dit netwerk is. Nieuw dit jaar is een 
Instagram-account voor de SPIL. Het platform is inmiddels niet meer weg te denken uit het 
medialandschap. Door middel van het plaatsen van foto’s en posters op Instagram kunnen leden op 
de hoogte bl ijven van alle activiteiten, die door de SPIL georganiseerd worden.  
 
9.2.3 Nieuwsbrief 
De commissaris Promotie zal dit jaar samen met de secretaris verantwoordelijk zijn voor de 
nieuwsbrief, die maandelijks naar de leden verstuurd zal worden. De commissaris Promotie zal zich 
bezighouden met het schrijven van de aankondigingen en promotionele teksten voor de activiteiten 
van de maand. De secretaris zal zich richten op de opmaak van de nieuwsbrief en het promoten van 
eventuele relevante en interessante activiteiten van derde partijen.  
 
9.2.4 Spandoek en flyers 
Het afgelopen jaar heeft de SPIL tijdens de EL CID op de informatiemarkt gestaan. Dit bleek bij uitstek 
de mogel ijkheid om aankomende politicologiestudenten, die niet bij het EersteJaarsWeekend 
aanwezig waren, iets over de SPIL te vertellen. Vanwege het grote succes streeft de commissaris 
Promotie er dit jaar naar wederom om de informatiemarkt tijdens de EL CID te staan. Mede met het 
oog op toekomstbestendigheid van de SPIL zal daarvoor een nieuw spandoek aangeschaft worden, 
dat de komende jaren ook van pas kan komen. Daarnaast zal de commissie nieuwe flyers ontwerpen, 
die ter promotie van de SPIL gebruikt kunnen worden tijdens open dagen of de EL CID. De huidige 
flyers zijn verouderd en qua spelling en stijl niet geheel correct. De nieuwe flyers die de commissie 
zal  ontwerpen, zullen eveneens in de toekomst gebruikt kunnen worden. 
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10. JAARPLANNING SPIL 2015/2016 
Week Datum Activiteit 
 
Augustus 2015 

Week 32 6 – 8 augustus   EJW 

Week 33     Faculteitsblok EL CID 

Week 34 17 augustus Start boekverkoop blok 1 

Week 36 31 augustus Eerstejaarsborrel 

 

September 2015 

Week 37 3 september SPIL-borrel 

  10 september Wissel-ALV 

Week 39 21 september Lezing Diederik Samsom 

Week 40 29 september SPIL-Oktoberfest 

 

Oktober 2015 

Week 41 8 oktober SPIL-borrel + bekendmaking  

   Korte Reis bestemming 

  9 oktober Excursie COA 

Week 42 12 oktober Start boekverkoop blok 2 

  13 oktober Workshop Tentamentraining 

Week 44 27 oktober Beleids-ALV 

  28 oktober Constitutieborrel 

    

November 2015 

Week 45  Onderwijsevaluaties    

 2 november Inschrijving Korte Reis    

 4 november Dieslezing Anouchka van Miltenburg 

  5 november SPIL-borrel themabekendmaking Lustrum 

Week 46  Fi lmavond     

 11 november Brief inleveren Sollicitatie EJW-commissie 

  12 november Excursie SER 

                                    Fi lmavond 

Week 47 17 november Pubquiz 

  16 – 20 november Sol licitaties EJW-commissie 

  19 november SPIL-mini-MUN Congres   

  Binnenhofexcursie  

Week 48  Uitgave Debat editie 1 

  24 november SPIL-B.I.L.-feest 

  26 - 27 november Brusselexcursie 

 

December 2015   

Week 49 3 december Excursie naar het Ministerie van BuZa 

  3 december SPIL-pakt-uit-borrel  
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 4 december Pre-buitenlandactiviteit Korte Reis 

Week 50 8 december Stage-avond 

 

Januari 2016 

Week 01 7 januari Nieuwjaarsborrel + Bekendmaking  

   Lange  Reis bestemming   

Week 02 11 januari Start boekverkoop blok 3 

  15 januari Pre-buitenlandactiviteit Korte Reis 

Week 03 22 januari Pre-buitenlanddiner 

Week 04 25-31 januari Korte Reis 

 

Februari 2016 

Week 05  Binnenland-activiteit 

  Ui tgave Debat editie 2 

 2 februari Rel len met de ME 

  3 februari Brief inleveren Lange Reis 

  4 februari SPIL-borrel 

Week 06  Binnenland-activiteit   

 11 februari Pre-Lustrumfeest 

  Binnenland-activiteit 

 13 februari Ouderdag 

Week 07 15 februari Tussentijdse-ALV 

  16/17 februari PiP-congres 

  18 februari Pubquiz 

Week 08 22-24 februari Krokusklas  

 

Maart 2016 

Week 09 3 maart SPIL-borrel 

  Binnenland-activiteit 

Week 10  Onderwijs-activiteit  

  10 maart Fi lmavond 

Week 11  Binnenland-activiteit  

Week 12 24 maart Gangverenigingenfeest 

 

Apri l 2016 

Week 13  Activiteit voor masterstudenten 

  Binnenland-activiteit 

Week 14 4-8 april Lustrumweek  

  5 april IAPSS-congres 

Week 15  Uitgave Debat editie 3 

  13 april PvP-activiteit 

  14 april SPIL-borrel 

Week 16  Binnenland-activiteit 
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  21 april Pre-buitenlandactiviteit + eten 

Week 17 25 april  Binnenland-activiteit  

Mei  2016 

Week 18 3 mei   Bestuursinteresseborrel 

  17 mei  Sol licitatiebrief voor bestuur inleveren  

  (ui terlijke datum) 

Week 21 24-26 mei Sol licitaties voor bestuur 

 

Juni  2016 

Week 22 3 juni Actieve Ledendag 

Week 23 9 juni Bekendmaking bestuur 

Week 24 13-17 juni Hertentamens Blok 4 

Week 25  Uitgave Debat editie 4 

 20 juni Pre-buitenlandactiviteit 

22 juni Pre-buitenlanddiner 

23 juni Instemmings-ALV 

 

Jul i 2016 

(in de periode van) 27 juni – 11 juli Lange Reis 

 

Augustus 2016 

Week 32 11, 12, 13 augustus EJW 

Week 33 15-19 augustus EL CID 

 

September 2016 

Week 37 15 september Wissel-ALV, presentatie Almanak 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 



45 

 

11. Begroting 2015-2016 
 

Ink omsten en Uitgaven 

Ink omsten 

  Begroot  
14/15 

Realisatie 
14/15 

Begroot          
15/16 

Contributies * € 16.976,00 € 16.132,00 € 15.975,00 
Rente ** € 111,24 € 111,24 € 150,00 
Algem. bijdrage departement € 1.600,00 € 1.600,00 € 1.600,00 

Alumnibijdrage departement € 200,00 € - € 200,00 
Acquisitie *** € 11.000,00 € 13.964,11 € 11.500,00 

Bijdrage eigen vermogen € - € - € - 
Opname lustrumreservering € -  € -  € 8.911,97 
Vrienden van de SPIL € 40,00 € 38,59 € 45,00 

Overige inkomsten  € 95,00 € 134,02 € 100,00 

Totaal € 30.022,24 € 30.379,96 € 38.481,97 

Toelichting: 
* De inkomsten uit de contributies zullen lager uitvallen, doordat het ledenbestand nu 
helemaal opgeschoond is en het aantal betalende leden nu vrijwel zeker is. Dit is een lager 

aantal dan vorig jaar ingeschat werd. 
** De verwachting is dat de rente lager zal zijn dan het bedrag van €200,- dat andere jaren 

begroot werd, omdat er rekening gehouden wordt met de opname van de lustrumreservering. 
*** De acquisitie zal lager uitvallen dan vorig jaar door een contractverandering met 
StudyStore. Hierdoor zullen de inkomsten vanuit de boekverkoop ruim €2000,- minder zijn 

dan vorig jaar gerealiseerd is. Tot 1 januari 2016 zullen de inkomsten nog gelijk zijn, maar 
vanaf 1 januari 2016 zullen wij en de toekomstige besturen minder inkomsten hebben. 
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Uitgaven 

  Begroot 14/15 Realisatie 14/15 Begroot 15/16 
Bestuur € 4.914,68 € 4.790,59 € 4.912,19 

Secretaris € - € - € 500,00 
Almanak € 4.250,00 € - € 4.250,00 

Debat € 5.100,00 € 5.049,84 € 4.850,00 
Buitenland € 5.650,00 € 5.609,43 € 7.900,00 
Lange Reis € 3.450,00 € 3.433,84 € 4,200,00 

Korte Reis € 2.000,00 € 1968,36 € 2.000,00 
Lustrumbijdrage € -  € -  €1.500,00 

Binnenland € 653,76 € 555,20 € 900,00 
Onderwijs € 990,00 € 581,55 € 920,00 
Faciliteiten € 2.710,00 € 2.527,35 € 2.110,00 

Acquisitie € - € - € - 
ICT € 732,99 € 755,95 € 350,60 

Reserveringen € 1.500,00 € 1.500,00 € 1.500,00 
Lustrum € -  € -  € 7.411,97 
Investeringen € 1.233,98 € 1.263,97 € 400,00 

Promotie € 300,00 € 319,15 € 350,00 
IAPSS € 100,00 € 100,00 € 100,00 

PvP € 150,00 € 150,00 € 450,00 
Programmaposten € -  € 2.109,92 € -  
Afschrijvingen € 532,00 € 532,00 € 562,00 

Onvoorzien € 1.204,83 € 180,66 € 1.015,21 

Totaal € 30.022,24 € 26.025,61 € 38.481,97 
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Uitgaven per post 

Bestuur Begroot   

14/15 
 

Realisatie  

14/15 

Begroot  

15/16 

    

Actieve ledendag * € 675,00 
 

€ 798,00 € 800,00 

ABN-Amro Kosten zakelijke rekening  € 500,00 
 

€ 508,02 € 450,00 

Kosten Algemene Ledenvergaderingen € 500,00 

 

€ 479,72 € 500,00 

Van Den Berg-Bachelorscriptieprijs  € 97,45 

 

€ 97,45 € 100,00 

Constitutieborrelkado’s € 70,00 
 

€ 59,93 € 90,40 

Constitutieborrel SPIL ** € 1.827,83 
 

€ 1.827,83 € 1.600,00 

KvK-Registratie  € 0,00 
 

€ 0,00 € 0,00 

Kantoorartikelen  € 450,00 

 

€ 379,18 € 450,00 

StoP-Contributie  

 
Exploitatie SPIL-hok *** 

€ 5,00 

 
€ 200,00 
 

€ 5,00 

 
€ 127,47 

€ 5,00 

 
€ 200,00 

Rondje kroeg na Wissel-ALV  
 

€ 131,80 
 

€ 131,80 € 113,40 

Medewerkers-Lunch € 189,84 € 189.84 € 200,00 
    
Algemene Bestuursuitgaven 

 

€ 200,00 

 

€ 129,09 

 

€ 200,00 

 
Sollicitaties bestuur 2016-2017 

 

€ 50,00 

 

€ 39,50 € 50,00 

Eerstejaars kennismakingsborrel € 17,76 € 17,76 € 53,39 
 

‘Hok-warming’ € -  

 

€ -  

 

€ 100,00 

Totaal € 4.914,68 € 4.790,59 € 4.912,19 

Toelichting: 

* De actieve ledendag wordt een grotere kostenpost doordat er dankzij het toegepaste beleid 
meer actieve leden zullen zijn. 
 

** Kijkende naar de afgelopen jaren blijkt een realisatie die onder de begrote €1.500,- blijft, 
niet realistisch en daarom is besloten de kosten voor de Constitutieborrel met €100,- te 

verhogen. 
*** Het bestuur verwacht dat er meer leden naar het hok zullen komen, vanwege de geplande 
verhuizing naar het oude B.I.L. hok. Dit hok heeft gunstigere en beter bereikbare ligging in de 

gang.  
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Secretaris Begroot    
14/15 

 

Realisatie   
14/15 

Begroot 
15/16 

    
Oud-besturenborrel * € 0,00 € 0,00 € 500,00 

    

Totaal € 0,00 € 0,00    € 500,00 

Toelichting: 

* De kostenpost voor de oud-besturenborrel is hoger dan voorgaande jaren begroot is. Dit  
komt doordat de oud-besturenborrel vorig jaar niet heeft plaatsgevonden en er daarom dit jaar,  
in het lustrumjaar, getracht wordt extra grote en succesvolle borrel te organiseren. 

 
 

   

Almanak Begroot  
14/15 
 

Realisatie 
14/15 

Begroot 
15/16 

 

    
Almanak 

 
Almanak presentatie-borrel * 

€ 4.000,00 

 
€ 250,00 
 

€ - 

 
€ - 

€ 4.250,00 

 
€ - 

Totaal € 4.250,00 € -    € 4.250,00 

Toelichting: 
* Er zal dit jaar geen almanak presentatie-borrel plaatsvinden, omdat er dit jaar gestreefd 

wordt naar een almanak die op de wissel-ALV gepresenteerd kan worden.  
 
 

Debat Begroot  
14/15 

 

Realisatie 
14/15 

Begroot 
15/16 

  
 

€ 5.100,00 
 

€ -  

  
4x Debat * 

 
Workshops 

€ 5.049,84 

 
€ -  

€ 4.800,00 

 
€ 50,- 

Totaal € 5.100,00 € 5.049,84 € 4.850,00 

Toelichting: 

* De kosten van het Debat zullen omlaag gaan omdat de oplage verminderd wordt. Dit gaat 
samen met het aantal leden die contributie betaalt, wat verminderd is door de opschoning van 

het ledenbestand. 
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Binnenland Begroot  
14/15 

 

Realisatie 
14/15 

Begroot 
15/16 

    
Excursies & lezingen * 

 
Gemeentedebat 

 
Dieslezing ** 
 

SPILMUNcongres *** 

€ 350,00 

 
€ - 

 
€ 168,00 
 

€135,76 

€ 221,23 

 
€ - 

 
€ 168,00 
 

€ 135,76 

€ 300,00 

 
€ 100,00 

 
€ 500,00 
 

€ -  

Totaal € 653,76 € 555,20 € 900,00 

Toelichting: 

* Op advies van de vorige penningmeester zijn de kopjes ‘lezingen’ en ‘excursies’ weer 
samengevoegd. 
** De dieslezing zal naar verwachting meer gaan kosten, aangezien er een bijzondere spreker 

te gast zal zijn: Anouchka van Miltenburg. 
*** Het SPILMUNcongres zal wel plaatsvinden dit jaar, maar is verplaatst naar de post 

‘Onderwijs’.   
 
 

Buitenland Begroot  
14/15 

 

Realisatie 
14/15 

 

Begroot 
15/16 

 
    
Korte Reis ( €50,00 per deelnemer) 

 
Lange Reis (€140,00 per deelnemer) * 

 
Pré- en postactiviteiten 

€ 2.000,00 

 
€ 3.450,00 

 
€ 200,00 
 

€ 1.968,36 

 
€ 3.433,84 

 
€ 201,23 

€ 2.000,00 

 
€ 4.200,00 

 
€ 200,00 

Lustrumbijdrage Lange Reis € -  € -  € 1.500,00 
    

Totaal € 5.650,00 € 5.603,43 € 7.900,00 

Toelichting: 
* De bijdrage van de SPIL voor de Lange Reis wordt naar de gebruikelijke 1:5 verhouding gebracht. 
Dit was de afgelopen twee jaar ook al toegestaan, maar daar is toen geen gebruik van gemaakt. Voor 
de realisatie van een bijzondere reis in het lustrumjaar, wordt het noodzakelijk geacht deze bijdrage tot 
een maximum te brengen. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 



50 

 

 

Onderwijs Begroot 

14/15 

Realisatie 

14/15 
 

Begroot 

15/16 
 

    
Onderwijsevaluaties  
 

Activiteiten & workshops * 

€ 0,00 
 

€ 550,00 
 

€ 0,00 
 

€ 375,10 

€ 100,00 
 

€ 400,00 

Leids Onderwijsdebat € 100,00 € - € - 
    
SPILMUNcongres € - 

 

€ - € 120,00 

Alumnibeleid ** € 300,00 € 184,05 € 300,00 

    
Comité der Masterstudenten *** € 40,00 € 22,40 € -  
    

Totaal € 990,00 € 581,55 € 920,00 

Toelichting: 
* De ‘activiteiten & workshops’ zijn om dezelfde reden als ‘excursies & lezingen’ bij de post 

Binnenland samengevoegd. Op deze manier kan er beter begroot worden. 
** De kosten voor het alumnibeleid zijn redelijk hoog begroot, omdat er gestreefd wordt dit 
jaar een alumnikrant uit te brengen. 

*** Doordat de kosten voor het Comité een lage kostenpost geweest zijn, worden dit jaar de 
kosten hiervoor geschaard onder ‘activiteiten & workshops’. 

 
 

Faciliteiten Begroot  

14/15 
 

Realisatie 

14/15 
 

Begroot 

15/16 
 

    
Politicologenquizzen (2)  
 

Borrels (10)  
 

Filmavonden (2) * 
 
Feesten (4)  

 
Ouderdag/avond 

€ 60,00 
 

€ 450,00 
 

€ 500,00 
 
€ 300,00 

 
€ 400,00 

 

€ 41,38 
 

€ 419,88 
 

€ 309,73 
 
€ 212,60 

 
€ 358,76 

€ 60,00 
 

€ 500,00 
 

€ 250,00 
 
€ 400,00 

 
€ 400,00 

Bandjesavond ** € - € - € 500,00 
    

Gala *** € 1.000,00 € 1.185,00 € -  
    

Totaal € 2.710,00 € 2.527,35 € 2.110,00 

Toelichting: 
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* Er is besloten het aantal filmavonden te reduceren naar twee, aangezien de opkomst bij deze 

activiteiten niet altijd even hoog was. 
** Dit jaar staat er een bandjesavond op de planning, die samen met de B.I.L. georganiseerd 

zal worden. De volledige invulling staat nog niet vast, maar daarover komt snel meer 
informatie. 
*** Vanwege het lustrum zal de commissaris Faciliteiten dit jaar geen gala organiseren, 

omdat de LuCo hiermee aan de slag gaat. 
    

 
 

Promotie Begroot  

14/15 
 

Realisatie 

14/15 
 

Begroot 

15/16 
 

    
Algemene uitgaven  € 300,00 

 
 € 319,15 € 350,00 

Totaal € 300,00 € 319,15 € 350,00 

 
 

 

IAPSS (International Association for  
Political Science Students) 

Begroot  
14/15 

 

Realisatie 
14/15 

 

Begroot 
15/16 

 
    

IAPSS-contributie 
 

€ 100,00 
 

€ 100,00 € 100,00 

Totaal € 100,00 € 100,00 € 100,00 

 

 
 

ICT Begroot  
14/15 
 

Realisatie 
14/15 
 

Begroot 
15/16 
 

    
SPIL-app * 

 
Hosting ‘www.spilplaats.nl’ 

€ 435,60 

 
€ 168,14 
 

€ 435,60 

 
€ 168,14 

€ - 

 
€ 168,14 

Licentie SnelStart € 68,75 € 91,71 € 91,71 
    

Abonnement PC-leden € 60,50 € 60,50 € 60,50 
 
Twitter feed website € -  

 
€ -  

 
€ 30,25 

    

Totaal € 732,99 € 755,95 € 350,60 

Toelichting: 

* Besloten is om afstand te doen van de SPIL-app, aangezien het aantal bezoekers per dag zo 
laag is, dat er geen meerwaarde meer gezien wordt in de app. Vanwege de hoge kosten die de  
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SPIL-app met zich mee brengt, kan dit geld op betere manieren besteed worden. 

 

Reserveringen Begroot  

14/15 
 

Realisatie 

14/15 
 

Begroot 

15/16 
 

    

Reservering 7e Lustrum der SPIL 
 

€ 1.500,00 
 

€ 1.500,00 
 

€ 1.500,00 
 

Totaal € 1.500,00 € 1.500,00 € 1.500,00 

 
 
 

Lustrum 
 

Begroot 
14/15 

 

Realisatie 
14/15 

 
 
 

Begroot 
15/16 

 
 

   

Lustrumuitgaven *  € -  € -  € 7.411,97 

 
 

   

Totaal € -  € -  € 7.411,97 
    

* De lustrumuitgaven zullen verder gespecificeerd worden op de Tussentijdse-ALV 

 
 
 

Investeringen Begroot  
14/15 

Realisatie 
14/15 

 

Begroot 
15/16 

 
    
Website 

 
Camera 

 

€ 750,00 

 
€ 483,98 

 

€ 749,99 

 
€ 513,98 

€ - 

 
€ - 

Flyers € -  € -  € 150,00 
    

Spandoek € -  € -  € 100,00 
    

Investeringen SPILhok € 0,00 
 

€ 0,00 € 150,00 

Totaal € 1.233,98 € 1.263,97 € 400,00 
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Platform voor Politicologen Begroot  
14/15 
 

Realisatie 
14/15 

Begroot 
15/16 

 
Contributie * 

 
€ 50,00 

 
€ 50,00 

 
€ 250,00 

 
 

   

PiP-Congres € 100,00 € 100,00 € 100,00 

 
 

   

PvP activiteit ** € -  € -  € 100,00 
 

Totaal € 350,00 € 150,00 € 450,00 

    

Toelichting 

* De contributie voor het PvP bedraagt normaal gesproken €250,-. Vorig jaar is er echter maar 
€50,- geïnd, aangezien het PvP met minder geld hetzelfde kon bereiken. Er kan echter niet 
vanuit gegaan worden dat dit dit jaar weer het geval zal zijn. Daarom is rekening gehouden 

met de gebruikelijke €250,- contributiegeld. 
 

** Er zal dit jaar gestreefd worden naar een extra activiteit van de PvP. Hierover kan de 
voorzitter extra toelichting geven. 
 

 

Afschrijvingen 

 
Begroot  
14/15 

Realisatie 
14/15 

Begroot 
15/16 

    
Algemene afschrijvingen *  

 

€ 225,00 € 225,00 € 270,00 

Debiteuren € 55,00 € 55,00 € - 
    

Opkoping speldjes ** € 252,00 € 252,00 € 292,00 
    

Totaal € 532,00 € 532,00 € 562,00 

Toelichting 
* Voor verdere specificaties van algemene afschrijvingen kunt u terecht bij de 
penningmeester 

** De penningmeester heeft besloten dit jaar nog een groot deel van de overgebleven speldjes 
af te schrijven. De overige speldjes zullen zo veel mogelijk als cadeau voor sprekers dienen. 

Indien er dan nog speldjes over zijn, zullen die in het collegejaar 2016-2017 afgeschreven 
worden. 
 

 

Onvoorzien Begroot  

14/15 

Realisatie 

14/15 

Begroot 

15/16 
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Algemene uitgaven € 1.204,83 
 

 € 180,66 € 1.015,21    
(2,64%) 

Totaal € 1.204,83 € 180,66 € 1.015,21 

Balans  

Balans 

Debet    Credit    

ABN bestuursrekening  € 1.253,53 Eigen vermogen     € 26.665,90 

ABN spaarrekening  € 29.539,41  Lustrumreservering     € 8.911,97 

Dassen (124) € 744,00   

Speldjes (40) € 160,00   

Strikjes (182) € 1.092,00   

Bretels (21) € 462,00   

Pennen (150) € 135,14   

Brillen (411) € 308,25   

Kas bestuur  € 265,54   

    

Debiteuren  € 1.618,00    

Totaal € 35.577,87   € 35.577,87 

    

Debiteuren    Crediteuren    

    

    

Totaal € -   € - 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


